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Današnji kupon za 50 % popusta lahko uveljavite v Termalnem Parku Term Ptuj 
vsak torek do vključno 19. decembra 2017. Kupon ne velja med zimskimi, pr-
vomajskimi, krompirjevimi in novoletnimi počitnicami, ob praznikih ter na dan or-
ganiziranih prireditev. Kupon velja za nakup ene vstopnice, izplačilo v gotovini in 
nakup darilnih bonov nista možna. Drugi popusti so izključeni in se ne seštevajo.

Torek: Tednikov kopalni dan
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na odraslo ali otroško 
celodnevno vstopnico
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Podravje �

Bliža se sezona 
polnih zavetišč za 
zapuščene živali

� Strani 6 in 7

Aktualno �

Žetev pred vrati, 
žitna veriga 
brez pomena

� Stran 3

Aktualno
Ptuj � 122.000 evrov 
za bodoče voznike

� Stran 2
V središču
Dornava � Inšpek-
torat pri vzdrževanju 
dvorca ne vidi nič 
spornega

� Strani 4 in 5 
Kronika
Slovenija � Že 40 
primerov okužb z miš-
jo mrzlico

� Stran 24
Šport
Nogomet � Kratek 
premor, znova na 
igrišča

� Stran 9
Boks � Venko in 
Lazar na EP v Ukrajini

� Stran 9

Podravje �

Ministrstvo zaradi 
neplačevanja 
obveznosti Knjižnici 
okrcalo pet občin

Kot kaže dogajanje na zadnjem kolegiju županov, bi številni spodnjepodravski 
župani želeli nadzorovati poslovanje Komunalnega podjetja Ptuj. Padle so 
maske, izrekali so si številne očitke, govorili o kupih gnoja in bandi štirih. 
Več na straneh 2 in 3.
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� Strani 4 in 5

Spodnje Podravje � Oster prepir med župani o imenovanju nadzornika v Komunali Ptuj

Kateri župan stoji na večjem kupu gnoja

V središču �

Muretinci – 
Krajani bi pločnik, 
župan pa črto

� Stran 4
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Njegov stanovski kolega, 

župan Kidričevega Anton Le-

skovar, je na ponedeljkovi seji 

kolegija županov ugotavljal, da 

so te besede še kako resnične. 

Da predstavnik občine Hajdi-

na ne bi bil izvoljen v nadzorni 

svet (NS) KP Ptuj, je skoraj ne-

mogoče. »Drava ne bo nikoli 

gor tekla, mi pa nikoli ne bomo 

imeli nadzornika. Že prav, nič 

hudega, tako pač je na Ptuju. 

Nasprotni predlog vlagamo iz 

preprostega razloga. Želimo, 

da bi nadzornika imela tudi ob-

čina, ki ni v zgodbi s komunal-

nimi odpadki. Pred časom smo 

prebrali, da je KP Ptuj v občini 

Juršinci podalo predlog za dvig 

cene za ravnanje s komunalni-

mi odpadki. Če cene za upo-

rabnike ne bodo dvignili, bodo 

primanjkljaj dolžni pokrivati iz 

občinskega proračuna. Zani-

ma me, ali imate ta sredstva v 

proračunu zagotovljena. Upra-

vičena je bojazen, da bo KP 

izgubo iz dejavnosti odpadkov 

pokrivalo s prihodki na drugih 

dejavnostih, predvsem iz vodo-

oskrbe. Vsi, ki smo na ptujskem 

vodooskrbnem sistemu, bomo 

potem plačevali ustvarjeno iz-

gubo na dejavnosti odpadkov. 

In še to. Od 2013 do 2016 se je 

za 20 odstotkov dvignila plača 

direktorju Komunale in za 10 

do 20 odstotkov presega plačo 

župana mestne občine (MO) 

Ptuj, ki ima med nami vsemi 

župani najvišjo plačo. Ali pa, 

denimo, kako lahko Komunala 

izvaja dela za vrednost, ki je za 

polovico nižja od projektantske 

ocene? Imamo primer v naši 

občini, kanalizacija Starošince. 

Kako je to mogoče? Če tu ni 

izgube, potem je nekaj hudo 

narobe,« je razpravo na temo 

imenovanja nadzornikov v KP 

Ptuj načel Leskovar. Župan Jur-

šincev Alojz Kaučič je pojasnil, 

da je po njegovem mnenju smi-

selno, da se v NS KP Ptuj imenu-

je predstavnika Hajdine, saj so 

na območju te občine črpališča 

pitne vode. Poleg Leskovarja je 

temu predlogu ostro nasproto-

vala županja občine Sv. Andraž 

Darja Vudler: »Župani smo se 

predhodno srečali na sestanku, 

da bi izbrali kandidate za člane 

NS. A se nismo nič dogovorili. 

Obvladala je volja štirih župa-

nov občin Markovci, Gorišnica, 

Hajdina in Juršinci, deset občin 

se z njihovimi predlogi ni stri-

njalo. Pa smo bili preslišani.«

»Župan Kokot, ali 
vi kaj skrivate?«

Vudlerjeva je očitno zelo uje-

zila gorišniškega kolega Jožeta 

Kokota, ki je kar povzdignil 

glas. »Kaj bi zdaj vi imeli bese-

do, ki nimate niti enega procen-

ta lastništva. Odloča kapital! Vaš 

lastniški delež v KP Ptuj je 0,18 

odstotka in bi želeli biti enako 

pomembni kot denimo MO 

Ptuj. To ne gre. Gospod Lesko-

Spodnje Podravje � Oster prepir med župani o imenovanju nadzornika v Komunali Ptuj

Kateri župan stoji na večjem kupu gnoja in
Župan občine Hajdina Stanko Glažar je na enem izmed sestankov županov napovedal: »Prej bo voda gor tekla, kot boste vi – občina Kidričevo 
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Županja občine Sv. Andraž Darja Vudler je poudarila: »Gre se za 
pravično ceno vode. Mar vas nič ne skrbi, kar je zapisano v ano-
nimki, ki smo jo prejeli župani?«

Janez Meznarič iz Agencije za 

varnost prometa pravi, da gre za 

pomembno pridobitev: „Kandida-

ti potrebujejo površino, na kateri 

se usposobijo za začetek vožnje v 

prometu. Na površinah so zarisa-

ne vaje, prometni elementi, ki so 

določeni v Pravilniku o vozniškem 

izpitu. V Zakonu o voznikih in Pra-

vilniku o vozniškem izpitu je dolo-

čeno, da se začetni del usposablja-

nja izvede na vadbeni površini. Ker 

na Ptuju tovrstne površine ni bilo, 

bi se lahko zgodilo, da bi se kandi-

dati morali na usposabljanje voziti 

v Maribor ali Mursko Soboto.“

Izvajalca del na investiciji sta 

bila poleg JS Ptuj še Cestno pod-

jetje Ptuj in Hermes GP. Direktor 

JS Ptuj Alen Hodnik je izrazil zado-

voljstvo, da jim je uspelo v kratkem 

času zagotoviti ustrezne vadbene 

površine in da bodo kandidati za 

voznike lahko uporabljali poligon 

v domačem okolju.

MZ

Ptuj � Vadbeni poligon za šolo vožnje

122.000 evrov za bodoče voznike
Javne službe (JS) Ptuj so na Dornavski cesti zgradile vadbeni poligon za učenje vožnje. Poligon se razteza na 5.000 m2 površin, inve-
sticija je veljala 122.000 evrov. 

Foto: Črtomir Goznik

Kandidati za voznike bodo prve ure praktičnega usposabljanja izvajali na poligonu.

Ta je na tajnem glasovanju, ki ga je izvedel 18. maja, 
dal večinsko podporo Aljošu Bradaču, diplomiranemu 
anglistu in diplomiranemu francistu ter magistru po-
slovnih ved iz Kremberka (občina Sveta Ana), ki je za-
poslen v ŠC Ptuj kot učitelj angleščine: prejel je devet 
glasov članov sveta zavoda, zdajšnji ravnatelj Milan Ga-
brovec dva. Pred tem je Bradača kot najprimernejšega 
kandidata za novega ravnatelja predlagala tudi komisija 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja občine 
Benedikt, ki pa mu svet občine Benedikt ni izdal pozi-
tivnega mnenja, s petimi glasovi je podprl kandidata 
Milana Gabrovca.

19. maja je svet zavoda OŠ Benedikt zaprosil za mne-
nje o kandidatu ministrstvo za šolstvo, znanost in šport, 
ki naj bi ga to izdalo v 30 dneh; v nasprotnem bi morali 
začasno imenovati v. d. ravnatelja zavoda. Ministrstvo 
je v določenem roku odgovorilo, potrdilo je izbranega 
kandidata sveta zavoda OŠ Benedikt.

Po neuradnih podatkih pa naj bi se s postopkom izbi-
re ukvarjala šolska inšpekcija v okviru izrednega inšpek-
cijskega nadzora

MG

Benedikt � Imenovanje novega 
ravnatelja OŠ Benedikt

Ministrstvo podpira 
Aljoša Bradača
Svet zavoda OŠ Benedikt naj bi predvidoma 21. 
junija imenoval novega ravnatelja OŠ Benedikt. 

Foto: Črtomir Goznik

»Kokot 
nadzoruje 
Komunalo 
po dolgem 

in počez«
»Pol ure držim roko in želim 

besedo. Že pri deljenju besede se 
vidi, kdo je večji delničar. Bom vsaj tako glasen, kot je bil 
Kokot, čeprav sem na manjšem kupu gnoja. Prvič: naša 
regija je mrtva. Zamrla je prej, preden je sploh imela 
možnost zaživeti – glede na to, kako se obnašamo. Drugič: 
nadzornika sploh ne potrebujemo. Tako ali tako ima Kokot 
vse podatke, ostali jih nimamo nič. To se pravi, da Kokot 
Komunalo nadzoruje po dolgem in počez ter ve vse, česar 
drugi ne vemo in nikoli ne bomo vedeli. Tretjič: če je že 
lastnina tako pomembna – vseh šest haloških občin 
skupaj in Kidričevo imamo večjo lastnino kot katera izmed 
vas štirih (Markovci, Hajdina, Gorišnica, Juršinci). Pa v 
KP Ptuj nismo nikoli imeli nadzornika. V tej zgodbi nismo 
vredni nič. Kaj želimo? Samo to, da bomo sigurni, da se 
denar ne prenaša med dejavnostmi. Zanima me, iz katerih 
virov ste nabavili smetarsko vozilo. Dobička ne nameravate 
deliti? Kaj boste kupovali? Nova vozila? Vi boste v štirih 
občinah ceneje odvažali odpadke, drugi pa bomo to 
plačevali? Hvala lepa, srečno! Na takšne seje več ne bom 
hodil, ker nima smisla,« je jezen in razočaran dejal župan 
občine Žetale Anton Butolen, vstal in se namenil zapustiti 
sejno dvorano. Predsedujoči omizju, ptujski župan Miran 
Senčar, je miril situacijo: »Gospod Butolen, prosim …« Med 
zapuščanjem seje je Butolen še opozoril: »V tem trenutku 
vam ne verjamemo. Če želite, da vam bomo verjeli, potem 
spustite v Komunalo enega nadzornika, ki ne bo od vas 
štirih. Da ne bomo imeli bande štirih!« Z Butolenom je 
pritegnil tudi Leskovar: »Upravičeno smo skeptični, ne 
verjamemo vam.«



Čeprav je žetev pred vrati, se 

o odkupnih cenah do zadnjega 

ponovno ne ve nič točnega. Pred 

leti ustanovljena žitna veriga med 

pridelovalci in odkupovalci, v 

kateri so združeni kmetje, zadru-

ge, kmetijska zbornica, zveza in 

sindikat, mlinarji in peki, ne de-

luje. Je popolnoma neučinkovita. 

Pred tednom dni so se deležniki 

v Murski Soboti srečali z resornim 

ministrom Dejanom Židanom. 

Navzoči so bili vsi, razen odkupo-

valcev, torej mlinarjev in pekov. 

Pridelovalci pšenice so predstavili 

začasni izračun polne proizvodne 

cene. Ta po besedah ministra Žida-

na kaže, da ima kmet za pridelavo 

tone pšenice 160 evrov stroškov. 

Pri oblikovanju cene bodo odlo-

čilno besedo imeli odkupovalci, 

ki bodo najverjetneje ponovno 

zadnji hip pred pričetkom odkupa 

sklenili kartelni dogovor. Pridelo-

valcem tako ne bo ostalo drugega, 

kot da na takšno ceno pristanejo, 

saj svojih skladišč za hranjenje ve-

čjih količin pridelka nimajo. Če 

bi razpolagali s skladišči, bi lahko 

zrnje skladiščili in ga prodali v 

najugodnejšem trenutku, ko bi 

bila cena najvišja. Kmetje imajo 

možnost pridelek prodati tudi v 

tujino, Avstrijo ali Italijo. Nemalo 

je primerov, ko gre slovenska pše-

nica neposredno iz polja v uvoz. 

Vlačilci, ki izvajajo transport, na 

prevzem čakajo kar ob njivah. 

Cena, po kateri kmet proda pride-

lek čez mejo, je običajno višja od 

tiste, ki jo ponujajo odkupovalci v 

domačem okolju.

Zaradi spomladanske suše, spo-

mnimo, da v marcu ni padla niti 

kaplja dežja, bodo letošnji donosi 

žit okrnjeni. Na posevkih, ki so bili 

gnojeni februarja, posledice suše 

ne bodo toliko opazne. Korenin-

ski sistem v februarju gnojenih 

posevkov se je razrasel in iz tal čr-

pal hranila. Kasnejša gnojenja so 

bila neučinkovita. Padavin ni bilo, 

korenine se niso razrasle, niso bile 

sposobne črpati, hranila so ostaja-

la v tleh. »Posevki so redki, klasje 

drobno. Na Dravskem in Ptujskem 

polju, kjer so tla prodnata, je suša 

pridelek močno okrnila, tudi do 

50 odstotkov. Na teh površinah 

bodo hektarski donosi med tri in 

pet tone, kar je zelo slabo. Eko-

nomska učinkovitost pridelave je 

pozitivna pri donosu sedem ton 

pridelka po hektarju ali več. V 

Pesniški, Dravinjski in Rogozniški 

dolini, kjer so tla težja, je priča-

kovati rekordne pridelke, seveda 

ob pogoju, če so bile površine 

februarja pravočasno gnojene. 

Pričakujemo tudi zelo dobro ka-

kovost. Svetujemo, naj se pridelek, 

ko je zrel, takoj požanje. Vsake pa-

davine, ki se lahko pojavijo, bodo 

zmanjšale njegovo kakovost,« pra-

vi Ivan Brodnjak iz kmetijske sve-

tovalne službe Ptuj in dodaja: »Pri 

nas se žetev začne tri, štiri tedne 

prej kot v Nemčiji. Ker je obliko-

vanje odkupnih cen odvisno od 

cen na nemški borzi, se zato pri 

nas cene oblikujejo, ko je žetev že 

v teku. Tako vlada anarhija. Žitna 

veriga ne funkcionira, odkupoval-

ci pridelovalce stiskajo do onemo-

glosti. Problem je tudi ta, da se pri 

nas na Ptujskem večina pšenice 

odkupi kot krmna in ne krušna, 

ki dosega višje cene. Zelo verjetno 

pa je, da mlinarji nato pšenico, ki 

so jo odkupili kot krmno, prodajo 

naprej za krušno. Pridelovalcem 

absolutno manjkajo lastna skla-

dišča. Dovolj bi bilo, če bi v vsaki 

vasi bil vsaj po en veliki skupni si-

los. Kmetje bi tako lahko pridelek 

sami skladiščili in ga prodali, ko bi 

bila cena za njih najoptimalnejša. 

Pri tem velja omeniti, da zrnje pše-

nice, medtem ko nekaj časa »odle-

ži«, pridobiva na kakovosti. Pšeni-

ca, pripeljana neposredno z njive, 

dosega nižjo kakovost kot tista, ki 

je že nekaj časa skladiščena.«

Mojca Zemljarič

 koga je Butolen imenoval »banda štirih«
in haloške občine – imeli v Komunalnem podjetju (KP) Ptuj nadzornika.«
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var, kaj bi vi nadzirali? Polovico 

vodovoda imate pod Sl. Bistri-

co, polovico pod Ptuj. Drugega 

dela pa Komunali niste dali. Ne 

kanalizacije ne odvoza odpad-

kov, nič … Za našo občino izva-

jajo vse komunalne dejavnosti. 

Pa tudi na gradbenih dejavno-

stih so za nas izvajalci. Župani 

štirih občin smo se dogovorili, 

da bomo glasovali za kandidata 

Matevža Cestnika (Gorišnica) 

in Valerijo Šamperl (Hajdina). 

Menim, da so kapitalski deleži 

tisti, ki bodo odločali,« je bil 

oster Kokot. A tudi Vudlerjeva 

ni popustila: »Nisva se dobro 

razumela. Jaz lahko imam 0,18 

odstotka kapitala. Naša občina 

ima 1200 prebivalcev in 360 

gospodinjstev. Cilj nam je, da 

imajo pravično ceno vode! Mar 

vas nič ne skrbi, kar je zapisano 

v anonimki, ki smo jo prejeli 

župani? V njej je navedeno, da 

je cena vode (pre)visoka zaradi 

pokrivanja izgube podjetja na 

drugih dejavnostih. Ne razu-

mem, zakaj se vi tako borite za 

nadzornika, mogoče pa vi kaj 

skrivate?« Kokot je skoraj skočil 

v zrak, tako se je hudoval. Ves 

besen je poudarjal: »Prerazpo-

reditve – na kateri račun? Kaj 

ste si to izmislili? Povejte! Ne si 

izmišljevati podatkov, ki niso re-

alni. Če imate izračune, jih pre-

dložite in bomo videli. Nimamo 

česa skrivati, držali se bomo 

sklepa, ki smo ga sprejeli (op. a., 

štirje izmed 14 na sestanku pri-

sotnih županov).«

Župan občine Markovci Mi-

lan Gabrovec je nato čisto umir-

jeno povedal: »Malo prej smo se 

pogovarjali, kako moramo biti 

enotni, da bomo pripravili pro-

jekt za obnovo vodovodnega 

sistema in zanj črpali evropska 

sredstva. Sedaj pa se prepiramo, 

kdo kdaj skriva …«

Podravje � Žetev pred vrati, žitna veriga brez pomena

Glavno besedo pri ceni bodo imeli mlinarji
Le še nekaj dni nas loči od začetka letošnje žetve. Ječmen je dozorel, pridelek bodo kmetje začeli najverjetneje spravljati prihodni teden.

Foto: Črtomir Goznik

V nekaj dneh se bo začela žetev ječmena, čez slaba dva tedna pa žetev pšenice.

Foto: Črtomir Goznik

»Za dobrim 
konjem se 
praši«

Direktor KP Ptuj 
Janko Širec je nemo 

opazoval prepir med 
župani. Ko so svoje povedali, 

se je priglasil k besedi: »Po 
vsem danes slišanem sem na nek 

način zadovoljen. Ko smo pred tremi, štirimi leti začeli 
to Komunalo dobesedno pobirati s tal, smo prosili 
ljudi, da bi šli v nadzorni svet. Za direktorja smo imeli 
več razpisov. Kandidatov ni bilo. Če je sedaj tako velik 
interes, pa to pomeni samo eno: za dobrim konjem se 
očitno praši. Drugače si tega ne znam razlagati. Podjetje 
smo pripeljali skoraj do zelene veje, sanirali kup izgub, 
dva milijona evrov obveznosti do dobaviteljev, 826.000 
evrov izgube iz poslovanja v letu 2011. Danes pa je torej 
problem, ker poslujemo z minimalnim dobičkom. Še o 
pomisleku, da premeščamo sredstva med postavkami 
po dejavnostih. Zakaj bi to počeli? Nekoč, ko je bil v 
podjetju zasebni kapital, je morda to komu bil interes. 
Danes tega interesa ni. Sicer pa vam je verjetno tudi 
znano, da nadzorniki za poslovanje podjetja odgovarjajo 
s svojim premoženjem. Sprašujete, iz katerega vira smo 
nabavili smetarska vozila. Amortizacija. Likvidnost nam 
je omogočala, da smo to plačali, sicer bi pač najeli kredit. 
Lani smo za nabavo osnovnih sredstev namenili 800.000 
evrov. Pa še premalo. Včasih mi je prav nerodno, ko 
grem po Ptuju in vidim dotrajani delovni stoj ali vozilo z 
nalepko KP Ptuj.«

Kapital 
na koncu 
nekaj pove …

Oglasil se je tudi župan Haj-

dine Stanislav Glažar. »Zakaj 

imamo zunanje občine v nad-

zornem svetu dva predstav-

nika? Enega naj ima občina 

Gorišnica kot največji lastnik 

med zunanjimi občinami, ene-

ga pa tokrat občina Hajdina, saj 

so na našem območju vodnjaki 

in črpališča pitne vode. Pa zato 

nismo nikoli zahtevali plačila 

najemnine za to infrastruktu-

ro. Nikoli od tega nismo imeli 

koristi, temveč samo težave. 

Naj omenim samo omejitve za 

kmetijsko dejavnost zaradi vo-

dovarstvenih območij. Ko mi 

bodo kmetje naslednjič grozili, 

da mi bodo pred občino pripe-

ljali gnoj, jih bom napotil v Sv. 

Andraž. Na dolgi rok moramo 

biti pošteni. Sicer pa so imeli 

občani v Dornavi, pri Sv. Andra-

žu in še kje v minulih letih ceno 

za vodo nižjo kot mi na Ptuju 

ali Hajdini. Zakaj? Ker občinski 

sveti niso potrdili povišanja 

cen. Pa je to pošteno? Žalostno 

in sramotno. Odpadki. Za izva-

jalca smo izbrali Komunalo, ker 

je bila cena konkurenčna. Vsi 

ste dobili ponudbo. Prepričan 

pa sem, da kapital na koncu 

nekaj pove. Kako bi nekdo, ki 

ima malo več kot nič, nadziral 

mene, ki imam v primerjavi z 

njim veliko večji delež?«

Župan MO Ptuj Miran Senčar 

je dejal, da se bo MO Ptuj pri gla-

sovanju o imenovanju nadzorni-

kov zunanjih občin najverjetne-

je vzdržala. Župani občin Žetale, 

Sv. Andraž in Dornava so sejo 

kolegija po tej točki zapustili.

Mojca Zemljarič



V letu 2015 so nekatere obči-

ne Knjižnici Ivana Potrča Ptuj 

plačevale 5,5 evra po prebivalcu 

(Sv. Andraž in Gorišnica), naj-

več, 11 evrov po prebivalcu, pa 

občini Podlehnik in Dornava. 

Takšne razlike v financiranja so 

nekatere župane razburile, zato 

so – v znak nestrinjanja – lani 

in letos v proračunih namenili 

manj sredstev, kar pa po mnenju 

ministrstva ni dopustno.

Na predlog destrniškega žu-

pana Vladimirja Vindiša so to 

točko uvrstili tudi na dnevni red 

tokratnega kolegija. Vindiš je 

zatrdil, da je breme financiranja 

tega zavoda med občinami še ve-

dno nepravično porazdeljeno, 

zato ga je zanimalo, koliko kate-

ra občina za delovanje ptujske 

Knjižnice prispeva v tem letu in 

zakaj se ti izračuni med občina-

mi razlikujejo. Direktor Knjižni-

ce Matjaž Neudauer je pojasnil, 

da so poiskali vse notranje re-

zerve, znižali sredstva za nakup 

knjižnega gradiva, kolikor je to 

mogoče, in prišli do cene 10,82 

evra po prebivalcu za vse obči-

ne, z izjemo Ptuja, kjer je glavari-

na bistveno višja: 27,8 evra.

Vsi župani enotno 
rešitev, a nekateri 
se dogovora ne 
držijo

Ker naj bi lansko leto občini 

Hajdina in Žetale sprejeli prora-

čun šele marca, so se za nižji zne-

sek dogovorili pred izračunom 

enotne metodologije, je priznal 

Neudauer. Ob podpisu pa naj bi 

imel zagotovili obeh županov, 

da bodo z rebalansom zagotovili 

razliko. In tudi so jo.

Dornavski dvorec, ki velja za kul-

turni spomenik državnega pomena 

in enega najpomembnejših spo-

menikov baročne kulture pri nas, 

a je že nekaj časa nujno potreben 

temeljite obnove, še naprej neza-

držno propada, pa čeprav se je v 

preteklosti že govorilo o njegovi te-

meljiti prenovi in preureditvi. (Ne)

upravljanje z grajsko dediščino še 

posebej jezi tamkajšnjega župana 

Rajka Janžekoviča. Po tem, ko je 

decembra 2014 zaradi neizpolnje-

vanja obveznosti države ključe tam-

kajšnjega dvorca vrnil ministrstvu 

za kulturo, mu je ponovno prekipe-

lo aprila letos, ko je na Inšpektorat 

RS za kulturo in medije (IRKSM) še 

naslovil prijavo zaradi nepravilnega 

vzdrževanja in opustitve vzdrževa-

nja dvorca. V prijavi je med drugim 

opozoril na razpadajočo ograjo in 

to podkrepil s fotografijo. Pri tem 

pa je še zapisal: »Predvsem pa me 

moti, da na eni strani ne dovolijo re-

cimo poročnega fotografiranja niti 

na dvorišču dvorca, ker je ta zaprt 

za javnost, na drugi strani pa, če je 

treba menjati kakšno šipo, nabijejo 

kar osb plošče s folijo.«

V prihodnjih petih 
letih izvedba ostalih 
nujnih investicijsko 
vzdrževalnih del

In kako je ukrepal državni in-

špektorat za kulturo in medije na 

ministrstvu za kulturo, ki je med 

drugim pristojen za izvajanje in-

špekcijskega nadzora in vodenja 

postopkov o prekršku na podro-

čju varstva kulturne dediščine? Po 

dveh mesecih smo na zastavljena 

novinarska vprašanja v zvezi s tem 

z elektronskega naslova ministrstva 

za kulturo prejeli naslednji odgo-

vor: »Kot že predhodno pojasnjeno, 

je v zadevi Dvorec Dornava inšpek-

torat prejel prijavo, zato je bil opra-

vljen inšpekcijski pregled kulturne-

ga spomenika državnega pomena, 

pri katerem je bilo ugotovljeno sta-

nje na predmetnem objektu in oko-

lici. V zvezi z ugotovitvami je bilo 

Ministrstvo za kulturo (MK), ki je s 

strani lastnika dvorca, tj. Republike 

Slovenije, določeno za njegovega 

skrbnika, pozvano k izjavi in pre-

dložitvi plana vzdrževalnih del. Iz 

prejete dokumentacije, razgovora 

s pristojnimi na MK in iz razgovora 

s predstavnikom vzdrževalca pred-

metnega kulturnega spomenika je 

razvidno, da je bil dvorec Dornava 

v preteklosti daljše obdobje vzdr-

ževan zgolj zasilno, zato je objekt 

v prihodnjih nekaj letih potreben 

prenove. V ta namen je MK pripra-

vilo plan izvedbe vzdrževalnih del. 

V letu 2015 je MK na dvorcu že iz-
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Podravje � Župani o financiranju Knjižnice Ivana Potrča Ptuj

Ministrstvo zaradi neplačevanja dela o
O tem, zakaj pet izmed 16 občin ne plačuje celotnega dogovorjenega zneska Knjižnici Ivana Potrča na Ptuju, so župani govorili tudi 
dolgujejo okrog 50.000 evrov – izdalo opozorilo. 

Dornava � Kaj je ob nedavnem ogledu dvorca ugotovil pooblaš

Inšpektorat pri vzdrževanju 
»Prisiljevanje zavezanca (Ministrstva za kulturo, op. a.) z odločbo, da pristopi 
pripravljalna dela za večje posege že v teku,« na prijavo dornavskega župana 
dvorca Dornava odgovarja Inšpektorat RS za kulturo in medije.

Tudi pristojne državne institucije 
ga bisera očitno ne moti preveč …

Vsakič, ko so občinski svetniki 

na seji župana Jožeta Kokota pov-

prašali, kdaj bodo dobili pločnik, 

je bil njegov odgovor, da kmalu. 

Eno izmed pojasnil se je glasilo, 

da je treba za gradnjo pločnika 

pridobiti zemljišča in izvesti od-

mere. Pred pol leta je župan od-

govarjal, da je to urejeno, do iz-

gradnje pločnika pa da naj ne bi 

bilo več daleč. Krajani, ki so ves 

ta čas pričakovali pločnik, so v 

našem časopisu nedavno prebra-

li, da so se načrti občine za to na-

ložbo spremenili. Župan Kokot 

naj bi opustil načrte za gradnjo 

pločnika in namesto tega razširil 

cestišče. Prostor, namenjen kole-

sarjem in pešcem, bi od cestišča 

ločili s črto. Da vrag jemlje šalo in 

da bo namesto pločnika skozi vas 

res samo razširjena cesta s črto, 

so nato ugotovili še iz javnega 

poziva, ki ga je občina na spletu 

objavila za izbiro izvajalca del. V 

popisu materiala namreč ni rob-

nikov. »Občini smo brezplačno 

odstopili svoja zemljišča, da bi 

zgradila pločnik. Sedaj pločnik 

več ni v načrtu, temveč samo 

širitev ceste z zarisano črto. Za 

varnost otrok in pešcev s tem ne 

bodo naredili nič. Na zboru kra-

janov smo dvakrat dvignili roke, 

da se zgradi pločnik. To je bilo ve-

činsko sprejeto. Še župan nam je 

sam govoril, kako bo to lepa linija 

ob cesti, če bo pločnik speljan 

skozi naselji Stojnci in Muretinci, 

vse do križišča pri gradu v Mure-

tincih,« razočarano poudarja sku-

pina krajanov. Počutijo se izigra-

ne. »Držal je figo v žepu. Naj žu-

pan posluša voljo ljudi, ne pa da 

sledi svojim lastnim interesom. 

Cesta je bila asfaltirana 2015, po-

leti pred občinskim praznikom. 

Izvajalec je imel ob cesti takrat že 

zložene robnike, da bi začel gra-

dnjo pločnika. Na meji med cesto 

in zasebnimi zemljišči je zgradil 

temelje za postavitev ograj. Vsa 

že postavljena infrastruktura je 

zgrajena na višino, ki ustreza gra-

dnji pločnika. Res pa je, da smo 

se lastniki na meji z občinsko ce-

sto, ko so začeli pločnik graditi, 

pritožili. To pa zato, ker je občina 

z gradnjo brez naše vednosti, kaj 

šele pridobljenih soglasij, pose-

gala na naša zemljišča. Leto in pol 

je občina pridobivala zemljišča 

in urejala izmere. Sedaj smo iz 

časopisa izvedeli, da sploh ne bo 

pločnika, temveč samo razširje-

no cestišče s črto,« so razburjeni 

pripovedovali krajani in dodali, 

da se je na terenu celo zgodilo, da 

so brez vednosti lastnikov izruva-

li mejnike. Opozorili so še na eno 

malomarnost občine. Od spo-

mladi 2014, ko so se začela dela 

na kanalizaciji, prometni znak, ki 

označuje avtobusno postajališče, 

leži ob cesti.

Za pojasnilo o nastali situaciji 

smo zaprosili župana Jožeta Ko-

kota. Soočili smo ga z dejstvom, 

da se je v javnosti vseskozi govo-

rilo, da bodo v Muretincih zgra-

dili pločnik. O tem pričajo tudi 

naši časopisni članki. Župan je 

dejal, da so mnenja krajanov Mu-

retincev o tem, ali naj zgradijo 

pločnik ali samo pas s črto, de-

ljena. »Niso vsi za pločnik. Gre za 

varnost občanov. Pločnik bi lah-

ko uporabljali samo pešci. Če bo 

vse v enaki višini, lahko pas upo-

rabljajo tudi invalidi in kolesarji. 

Lažje se bosta srečala dva traktor-

ja ali pa traktor in avtobus. Ljudje 

bodo lažje zavijali s ceste na svoja 

dvorišča, saj ne bo robnikov. V 

vsem naštetem vidim prednosti,« 

je povedal župan.

Mojca Zemljarič

Muretinci � Krajani bi pločnik, župan pa črto

Namesto pločnika ...
V naselju Muretinci v občini Gorišnica je bilo pred tremi leti veliko gradbišče: gradili so 
kanalizacijo, obnavljali vodovodno omrežje in na novo asfaltirali cestišče. Niso pa zgradi-
li pločnika, ki je bil vseskozi v načrtu.

Foto: MZ

Iz izvedenih del na gradbišču izpred dveh let je možno sklepati, 
da je bilo vse pripravljeno na način, da se zgradi pločnik.

»Župan je stal na našem dvorišču, dogovorila sva se o 
brezplačnem prenosu našega zemljišča v last občine – za potrebe 
izgradnje pločnika. Segla sva si v roko,« je pojasnil Andrej Založnik 
in dodal: »Za zemljišče, ki smo ga dali v posest občini, smo v 
času gradnje občini plačali komunalni prispevek. Sedaj pa tole … 
Zemljišče smo občini predali brezplačno, pločnika pa ne bo!«

11 občin zagotavlja polno 

izračunano ceno, nižje zneske 

od predvidenih pa plačujejo 

občine: Destrnik, Dornava, Go-

rišnica, Juršinci in Kidričevo. S 

težavami, ki jih imajo, je vodstvo 

Knjižnice seznanilo tudi ministr-

stvo za kulturo, ki je konec maja 

na občine, ki ne poravnavajo 

obveznosti v celoti, naslovilo 

dopis z opozorilom. „Z dobro 

voljo se še vedno da vse urediti. 

Razumem, da vam država nalaga 

vedno več obveznosti, povpreč-

nina pa je nizka. Vi pa razumite 

nas, da smo naredili razrez, izra-

čun znižali za 20 % in da imamo 

tudi mi standarde in normative, 

ki se jih moramo držati,“ je bil 

jasen Neudauer. Dejal je še, da je 

zaposlenih v Knjižnici premalo, 

a da tega sploh ne izpostavljajo, 

saj da jim je ključno zagotavljanje 

dovolj gradiva. Po argumentaciji 

direktorja Knjižnice pa so svoja 

mnenja predstavili še župani. 

Juršinski, Alojz Kaučič, je dejal, 

da podpira enotno rešitev, in 

če bodo vse občine plačevale 

10,82 € po prebivalcu, bodo tudi 

oni. „Hočem pa, da vsi plačujejo 

isto. Trdim, da so deset let eni 

plačevali deset evrov po prebi-

valcu, drugi pa polovico manj,“ 



Koliko Knjižnici dolgujejo
Razlika med zneskom, ki so ga občine plačale, in tistim, ki bi ga 

morale plačati, če bi se držale enotne metodologije (10,82 evra po 
prebivalcu): 

• Destrnik 9.980 evrov
• Dornava 14.964 evrov
• Gorišnica 8.600 evrov
• Juršinci 6.400 evrov
• Kidričevo 10.716 evrov.
Skupaj tako dolg občin do Knjižnice Ivana Potrča znese 50.660 

evrov. Sicer pa so prihodki Knjižnice od Ministrstva za kulturo, od 
Zavoda za zaposlovanje (za delavce, zaposlene v okviru javnih 
del), lastni prihodki in od občin ustanoviteljic po glavarini. Slednji 
predstavljajo največji delež.
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vedlo nekatera nujna vzdrževalna 

dela, v letu 2017 pa bo izvedlo še 

odvod meteornih vod in izdelavo 

drenaže zahodnega trakta ter izved-

bo ponikalnice in nekatera druga 

manjša dela.« 

Kot so še zapisali, plan predvide-

va, da bodo v prihodnjih petih letih, 

skladno s proračunskimi sredstvi, 

izvedena še vsa ostala nujna inve-

sticijsko vzdrževalna dela, vključno 

s sanacijo vlage v pritličju in zame-

njavo stavbnega pohištva ter mirno 

zaključili: »Glede na dejstvo, da la-

stnik, torej RS, na objektu že izvaja 

redna vzdrževalna dela, v roku pe-

tih let pa je planirana odprava vseh 

poškodb iz preteklih let, skladno z 

rezerviranimi proračunskimi sred-

stvi v ta namen, je mnenje IRSKM, 

da prisiljevanje zavezanca z odloč-

bo, da pristopi k izvedbi, ni smisel-

no, niti potrebno, saj so redna vzdr-

ževalna manjša dela in pripravljalna 

dela za večje posege že v teku.« 

Dodajmo, da smo ostali brez 

konkretnega pojasnila, kaj je prav-

zaprav pristojen inšpektorat ob 

omenjenem ogledu odkril.

Monika Levanič

je dejal Kaučič. Dvome je izrazil 

tudi okrog nakupa novega Bibli-

obusa, ki je po njegovem mnenju 

precenjen. 300.000 evrov se mu 

zdi absolutno previsoka številka.

Da je bil sistem financiranja 

doslej nepravičen, je izpostavil 

tudi destrniški župan Vladimir 

Vindiš, ki pa je zagotovil, da 

bodo svoj dolg poravnali, kar 

sploh ni bilo vprašljivo. „Mi 

bomo plačali, ampak naj plačajo 

vsi enako,“ je bil jasen.

Župan občine Gorišnica Jože 

Kokot je dejal, da so doslej vse 

obveznosti izpolnjevali v skladu 

s sklepi občinskega sveta. Ti pa 

se v nekaterih občinah razlikuje-

jo od dogovora, ki naj bi ga skle-

nili župani med seboj, in sicer da 

bo metodologija enotna za vse.

Kidričevski župan Anton Le-

skovar problem vidi v državi, ki 

predpisuje zakone, plačujejo pa 

občine: „Naj nam rubijo sred-

stva, občine nismo bankomat.“  

Z enotnim pristopom plače-

vanja so se strinjali hajdinski 

župan Stanko Glažar, ki meni, 

da bi tako morali ravnati v pri-

meru financiranja vseh skupnih 

zavodov, pa županja Majšperka 

Darinka Fakin in župan občine 

Trnovska vas Alojz Benko. 

Mirko Kekec, predsednik 

sveta zavoda ptujske Knjižni-

ce, je povedal, da le pet občin 

izpodbija dogovor in zadeve 

postavlja na glavo. 

Na njihove pomisleke je Ka-

učič, župan ene izmed občin, 

ki ni v celoti plačala dolga do 

Knjižnice, odgovoril, da če 

bi se direktor Knjižnice držal 

dogovora in z vsemi podpisal 

pogodbo, kot je bilo dogovor-

jeno, ne pa z vsakim županom 

posamezno, do težav sploh ne 

bi prišlo. 

„To ne drži. Župani ste občin-

skim svetom predlagali, da na-

menite za delovanje Knjižnice 

manj in nas o tem le obvestili. 

Nisem pristajal na dogovore 

mimo enotnega, kaj bi pa lahko 

storil? Idealna priložnost je, da 

se to sedaj dokončno uredi,“ 

mu je odgovoril Neudauer. 

Zaključil je še, da so nekatere 

občine dodatna sredstva zago-

tavljale z rebalansom.

Sicer pa je tistim občinam, 

ki se dogovora niso držale, 

opozorilo izdalo tudi pristojno 

ministrstvo, ki od njih zahteva 

poravnavo dolgov, torej okrog 

50.000 evrov. 

Dženana Kmetec
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obveznosti Knjižnici okrcalo pet občin
na tokratnem kolegiju. Zaradi nespoštovanja dogovora jih je okrcalo tudi ministrstvo za kulturo, ki je občinam – te skupaj knjižnici 

čeni inšpektor

ne vidi nič spornega
k izvedbi, ni smiselno, niti potrebno, saj so redna vzdrževalna manjša dela in 
Rajka Janžekoviča zaradi nepravilnega vzdrževanja in opustitve vzdrževanja 

Foto: ML

propadanje dornavskega baročne-

Foto: Črtomir Goznik

Župan o sklerozi odgovornih
O ugotovitvah inšpektorata po prijavi župan Rajko Janžekovič ne ve 

nič. Za naš časopis je povedal: »Nam iz inšpektorata ni poslal nihče nič. 
Vzdrževanje v preteklih letih je bilo vedno opravljeno na ravni, za katero 
smo se kot upravitelj dogovorili z Ministrstvom za kulturo. Škoda, da 
je spomin tako kratek in pozabljamo, kakšno je bilo stanje pred letom 
2007; angleški park je prej bil gozd kot kaj drugega; podstrešje slabše 
kot kakšna piščančja farma polno iztrebkov, itd. ... Tako pač je ko je, ko 
nam vodijo (med drugimi) državo takšni, med katerimi je najbolj razširjena 
bolezen skleroza. Dvorec Dornava pa je »daleč od oči in daleč od srca« 
tistih, ki bi morali skrbeti za premoženje države. V nacionalnem programu 
2014-17 so napisali da bodo po letu 2015 vložili v dvorec 8,5 milijona 
evrov. Do sedaj se od tega ne vidi nič, razen zabitih oken. Istočasno pa 
obljubljajo Borlu 1,5 milijona evrov, čeprav Borla ni bilo na seznamu 
pomembnejših kulturnih znamenitosti. Pač obisk predsednika vlade pri 
lokalnem predstavniku SMC in posledično brez problema dana obljuba: 
milijon in pol evrov. Kot v slaščičarni. Resnično ni več jasno, kdo pije in 
kdo plača, kdo je nor: mi ali oni!«

, j p j j

Foto: Črtomir Goznik

»Župani ste občinskim svetom predlagali, da namenite za delovanje 
Knjižnice manj in nas o tem le obvestili. Nisem pristajal na dogovore 
mimo enotnega, kaj bi pa lahko storil?« je županom zabrusil direktor 
ptujske Knjižnice Matjaž Neudauer.



Število sprejetih živali je v ma-

riborskem azilu še vedno višje od 

števila živali, ki jih uspejo oddati 

novim lastnikom. Lani so sprejeli 

289 psov (predlani 317), oddali 

so jih 286. Novo sprejetih mačk 

je bilo 576 (predlani 663), oddali 

so jih 441 (sem sicer prištevajo 

tudi vrnitve prostoživečih mačk 

v okolje). K tem številkam je tre-

ba prišteti še zapuščene živali, ki 

jih rešijo člani različnih društev 

ali posamezniki. Predsednica 

Društva proti mučenju živali 

(DPMŽ) Ptuj Kristina Pšajd je po-

vedala, da samo člani njihovega 

društva letno oskrbijo okoli sto 

muc in prav toliko psov. Koliko 

primerov zapuščenih živali je le-

tno v posamezni občini, je tako 

praktično nemogoče oceniti.

Najdene živali iz spodnjepo-

dravskih občin praviloma sprej-

mejo v mariborskem zavetišču 

– vsaj dokler je tam prostora za 

njihovo namestitev dovolj. »Ži-

vali zavrnemo samo takrat, ko je 

zavetišče polno, kar se običajno 

dogaja konec junija in julija. Če 

je žival poškodovana ali bolna, 

pa smo jo dolžni sprejeti in tem 

zakonskim določilom dosledno 

sledimo,« so pojasnili v zaveti-

šču. Kljub temu menijo, da ka-

pacitete azila, 45 namestitvenih 

boksov za pse in 34 za mačke, 

zadostujejo.

Slovenska zakonodaja zaveti-

ščem dopušča, da živali, ki v 30 

dneh (novega ali starega) lastni-

ka ne najdejo, usmrtijo. Tega v 

mariborskem zavetišču ne poč-

no. »Vsaki živali, ki nima zdra-

vstvenih težav, damo priložnost, 

da najde odgovornega lastnika. 

Evtanazijo izvajamo samo, ko 

je to potrebno iz veterinarskih 

razlogov (bolezen, neozdravlji-

va poškodba itd.). Sicer pa je to 

mogoče razbrati tudi iz našega 

nabora živali, ki čakajo na nove 

lastnike; nekateri psi so pri nas 

že pet let in več,« so pojasnili v 

zavetišču.

Največji problem so 
mačji mladiči

Kljub upadanju števila zapu-

ščenih živali se v mariborskem 

azilu vsako poletje še vedno so-

očajo z velikim številom mačjih 

mladičev. »To pomeni, da je la-

stnike živali treba še nadalje oza-

veščati o pomembnosti steriliza-

cij in kastracij. Ker so ti posegi 

v veterinarskih ambulantah kar 

dragi, se mnogi ne odločijo za 

njih, nezaželeni mladiči pa nato 

kot najdene živali pristanejo v 

zavetišču,« so pojasnili.

Prepričani so, da lahko k oza-

veščanju veliko pripomore lokal-

na skupnost, predvsem s cenov-

no ugodnimi akcijami sterilizacij 

in kastracij: »Večina občina ima 

posluh za to problematiko, saj se 

odgovorni zavedajo, da prosto-

živeče mačke kotijo največ ne-

zaželenih mladičev, ki nato pri-

stanejo v zavetišču in so strošek 

občine, v kateri so bili najdeni. 

V primerjavi s stroškom sterili-

zacije ali kastracije prostoživeče 

mačke je strošek dnevne oskrbe 

mladičev kar visok.« Tovrstne ak-
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Največ težav še vedno povzročajo nezaželeni mačji mladiči.

Podravje � Problematika zapuščenih živali

V mariborskem zavetišču vedno manj 
V Zavetišču za živali Maribor ter v različnih društvih za zaščito živali opažajo, da število najdenih oz. zapuščenih živali iz leta v leto počasi 
pa vsako poletje prinese množico nezaželenih mačjih mladičev.

Skoraj pet let čakanja
V Zavetišču za živali Maribor mačke trenutno ni mo-

goče posvojiti. »Pred kratkim smo imeli na voljo tri mač-
ke za posvojitev, pa so takoj odšle v novi dom, tako da 
jih nismo niti uspeli objaviti na svoji spletni strani. Mačk 
trenutno najbrž ni na voljo za posvojitev niti v drugih za-
vetiščih, saj kličejo k nam iz vse Slovenije. Zdaj je čas 
mačjih mladičkov, ki še niso dovolj veliki, da bi lahko 
odšli v novi dom,« so pojasnili v zavetišču.

Najdlje, že od septembra 2012, skrbijo za psa Pikija 
(na fotografiji). V zavetišču so povedali: »Star je osem 
let, je aktiven, igriv, poslušen, vendar tudi zelo samo-
zavesten kuža. Zna biti zelo dober življenjski sopotnik, 
vendar potrebuje skrbnika, ki ima izkušnje z vzgojo in 
šolanjem psov ter mu bo nudil dovolj pozornosti in do-
slednosti. Po toliko letih pri nas si Piki res zasluži svoj 
novi dom, kjer ga bodo imeli radi in bodo razumeli, da 
potrebuje odločnega gospodarja.« Več informacij lahko 
dobite na telefonski številki 02 480 1660.

Foto: Zavetišče za živali Maribor

»Ta naziv pomeni veliko pri-

znanje naši šoli, ki se resnično 

ponaša z ogromno medgene-

racijskimi dogodki in projekti. 

Hkrati pa pomeni dodatno dol-

žnost in spodbudo, da še naprej 

nadaljuje z zastavljenimi naloga-

mi in cilji na področju medgene-

racijskega sodelovanja in ustvar-

janja skupnosti, ki zna živeti v 

medsebojni pomoči in sožitju,« 

je povedal koordinator projekta 

in profesor športne vzgoje na 

cirkulansko-završki šoli Mitja Vi-

dovič.

Medgeneracijskemu sodelova-

nju na šoli veliko pozornosti po-

svečajo vse leto, največji dosežek 

na tem področju pa je gotovo Po-

hod prijateljstva, ki se ga je letos 

udeležilo kar 1.500 pohodnikov 

vseh starosti, tudi iz bližnje in 

daljne okolice. Po mnenju žirije 

Cirkulane, Zavrč � Naj Simbioza šola 2016/17

Pohod prijateljstva je bil odločilen »korak dlje«
Osnovno šolo (OŠ) Cirkulane-Zavrč so na zaključni prireditvi medgeneracijskega projekta Simbioza, ki je potekala na OŠ Martina Slomška na Vrhniki, med 142 šolami in drugimi 
izobraževalnimi ustanovami razglasili za Naj Simbioza šolo sezone 2016/17.

Foto: arhiv Osnovne šole Cirkulane-Zavrč

V mreži Simbioza šol sodeluje več kot 12.000 posameznikov oz. prostovoljcev, v tem šolskem letu so 
se najbolje izkazali tisti iz Osnovne šole Cirkulane-Zavrč.

je tako šola »izkazala neverjetno 

motivacijo pri projektu in na 

področju medgeneracijskega so-

delovanja naredila še korak dlje«. 

Za nagrado so na OŠ Cirkulane-

Zavrč prejeli brezplačen obisk 

Pustolovskega parka Geoss v 

Slivni za cel razred prostovoljcev 

ter darilni bon podjetja Inovatio 

za nakup interaktivne pametne 

šolske table.

Vseslovenski celoletni pro-

jekt Simbioza šola že štiri se-

zone združuje osnovne in sre-

dnje šole, aktivne na področju 

medgeneracijskega sodelovanja 

skozi gibanje in elektronsko 

opismenjevanje. Naziv Simbioza 

šola (tega je lani prejela tudi cir-

kulansko-završka šola) pridobijo 

vse sodelujoče šole, ki so izvedle 

vsaj 20 ur računalniških delavnic 

za starejše oz. 10 ur računalni-

štva in 10 ur medgeneracijskega 

gibanja na šoli, lovoriko Naj Sim-

bioza šola pa si vsako sezono pri-

služi le ena ustanova.

Direktorica socialnega pod-

jetja Simbioza Genesis Ana Ple-

ško je poudarila, da vsako leto 

rekorde podirajo tako z novimi 

vsebinami kot s številom sode-

lujočih šol: »Letos naša Simbioza 

družina obsega že 142 šol. Na 

naše izobraževalce, ki prepo-

znajo vrednote prostovoljstva, 

medgeneracijskega sodelovanja 

in vseživljenjskega učenja, smo 

izjemno ponosni.«

Eva Milošič

Lani 125 evtanazij
Predlani so v mariborskem zavetišču sprejeli 317 psov, 

lani se je številka znižala na 289: od tega je bilo 270 psov 
najdenih, pet vrnjenih posvojenih, štirje so bili lastniški, pet 
odvzetih z inšpekcijo, dva odvzeta s policijo, trije so se skotili v 
zavetišču. Oddali so jih 286: kar 167 prvotnim lastnikom (psi 
so se izgubili), 119 novim. Zabeležili so devet evtanazij in en 
pogin.

Novo sprejetih mačk je bilo predlani 663, lani 576: 471 je 
bilo prostoživečih mačk, 93 najdenih, pet odvzetih z inšpekcijo, 
dve sta bili lastniški (»z nedvomnimi znaki lastništva«), eno 
že posvojeno mačko so vrnili, štiri so se skotile v zavetišču. 
Oddali so jih 441: 336 so jih vrnili v okolje, 102 sta dobili nove 
lastnike, tri so vrnili v prvotne domove. Evtanazirali so 116 
mačk, 31 jih je poginilo, tri so pobegnile.
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Foto: ČG

zapuščenih živali
upada. Tudi razmere pred letnimi dopusti zadnja leta niso več tako kritične kot nekoč, še vedno 

Za zapuščene živali morajo 
poskrbeti občine

Za zapuščene živali so na svojih območjih z obvezno 
gospodarsko javno službo dolžne poskrbeti lokalne skupnosti. 
Spodnjepodravske občine lastnih zavetišč za živali nimajo, zato 
sodelujejo z Zavetiščem za živali Maribor v upravljanju podjetja 
Snaga. Lani je zavetišče to dejavnost za 25 občin opravljalo s 
sklenjenimi letnimi pogodbami, za 15 občin pa prek naročilnic 
po predhodnem obveščanju. »Stroški oskrbe živali se razlikujejo 
od občine do občine, znesek dnevne oskrbnine pa je odvisen od 
oblike sodelovanja z občino (pogodba, naročilnica),« so pojasnili v 
mariborskem zavetišču.

Poleg oskrbnin živali morajo občine plačevati še mesečni najem 
pasjih boksov, katerih število je odvisno od števila registriranih psov 
v posamezni občini: na 800 registriranih psov je obvezen najem 
enega boksa, kar stane 100 evrov. V zavetišču so zatrdili, da občine 
svoje obveznosti poravnavajo v rokih: »Večjih zamud pri plačilih 
ni.« Kljub temu zavetišče že vsa leta posluje z izgubo. »Poslovanje 
je bilo negativno tudi v obdobju, ko je z zavetiščem v Mariboru 
še upravljalo Društvo za zaščito živali (do leta 2012),« so dejali v 
podjetju Snaga.

„Rimski kamp Poetovio smo 

odprli pred letom dni in napo-

vedali nove faze ter širitev aktiv-

nosti. Lani so bile v njem prvič 

uspešno izvedene Rimske igre, 

ki postajajo eden največjih pred-

stavitev rimskega obdobja v tem 

delu Evrope. Letos smo uredili 

del kampa za parkovno površino, 

vinograd, servisne storitve, par-

kiranje, možnost kampiranja in v 

obstoječem delu dodali tematske 

elemente. Aktivnosti v Rimskem 

kampu Poetovio bomo v nasle-

dnjih letih razvijali na področju 

stare obrti (lončarstvo in opekar-

stvo, kovačija, tesarstvo in kamno-

seštvo) in kmetijskih produktov 

(jabolka, grozdje, zelišča in vr-

tnice). Inovativna predstavitev 

eksperimentalne arheologije bo 

edinstvena v tem delu Evrope, saj 

želimo obiskovalcem pričarati ži-

vljenje in običaje v starem Rimu,“ 

pojasnjuje Andrej Klasinc, pred-

sednik Poetovio LXIX, društva za 

rimsko zgodovino in kulturo Ptuj.

Glavne predstavitve se bodo 

odvijale 17. in 24. junija ter v času 

Rimskih iger med 17. in 20. av-

gustom. Na te se že pripravljajo, 

saj bodo letošnje igre, glede na 

to, da so jubilejne, prav posebne. 

Začele se bodo z odprtjem v Rim-

skem kampu Poetovio na Štukih, 

kjer bo stal tudi velik tabor. Dan 

kasneje bo organizirana večerna 

zabava v taboru, v soboto pa veli-

častna povorka po mestnih ulicah 

z dogajanjem na Mestni tržnici in 

pred Orfejevim spomenikom. V 

nedeljo, 20. avgusta, bo dogajanje 

namenjeno družinam in otro-

škim delavnicam. Za najmlajše 

pripravljajo tudi letos tridnevni 

otroški rimski tabor, na katerem 

Ptuj � Avgusta Rimske igre, junija predstavitve

Ta konec tedna vabljeni v Rimski kamp na Štukih
Ptujske Rimske igre v organizaciji društva Poetovio LXIX postajajo eden največjih evropskih dogodkov, na katerih se predstavlja rimsko obdobje. Jubilejne, 10. Rimske igre bodo 
na sporedu avgusta, že ta konec tedna pa bodo kot predpokušina glavne predstavitve, ki bodo potekale v Rimskem kampu.

Foto: DK

Utrinek z lanskoletnih rimskih iger

se bodo počutili kot pravi mali 

Rimljani.

Svoj obisk so napovedale skupi-

ne iz sedmih držav.

Načrti za letošnje dogajanje 

so v glavnem že dodelani, kar se 

tiče samega Rimskega kampa Po-

etovio, pa jih je na zalogi še veli-

ko. „Kamp je naš največji projekt, 

ki ga želimo fazno dograjevati 

in dopolnjevati, saj ima po svoji 

inovativnosti neverjeten poten-

cial za uspešno turistično zgod-

bo. Prebuditev in oživitev dva 

tisoč let starih dejstev, običajev 

in mogočnosti imperija so za nas 

neverjeten izziv, ki nam daje za-

gon za uresničitev drznih ciljev,“ 

še pojasnjuje Klasinc, ki vabi vse 

ljubitelje rimskega časa, da se jim 

v kampu na Štukih pridružijo na-

slednji konec tedna.

Dženana Kmetec

Plačila spodnjepodravskih občin 
Zavetišču za živali Maribor v letu 2016
Občina plačnik Način opravljanja obvezne 

gospodarske javne službe
Znesek (€)

Ptuj (zanjo Javne službe Ptuj) Pogodba 8.323
Kidričevo Pogodba 3.360
Lenart Pogodba 3.149
Duplek Pogodba 2.784
Videm Pogodba 2.501
Središče ob Dravi Naročilnica 1.972
Sveta Trojica Pogodba 1.593
Podlehnik Pogodba 1.540
Hajdina Naročilnica 1.355
Ormož Naročilnica 1.262
Markovci Pogodba 1.013
Destrnik Pogodba 985
Cerkvenjak Pogodba 942
Makole Pogodba 895
Benedikt Pogodba 847
Dornava Naročilnica 747
Sveti Tomaž Naročilnica 412
Žetale Naročilnica 400
Sv. Andraž v Slov. goricah Naročilnica 390
Zavrč Pogodba 352
Cirkulane Naročilnica 0
Gorišnica Naročilnica 0
Juršinci Naročilnica 0

Vir: Snaga

V tabeli so prikazana le nakazila spodnjepodravskih občin (23). 
Vseh 40 občin je za delovanje Zavetišča za živali Maribor lani sku-
paj namenilo 95.852 evrov. Največ, skoraj 24 tisočakov, je plača-
la Mestna občina Maribor.

Foto: ČG

V Zavetišču za živali Maribor so poudarili, da smo v Sloveniji na področju odgovornega lastništva 
živali v zadnjem desetletju naredili pomembne korake v pozitivno smer.

cije v sodelovanju z Veterinarsko 

bolnico Ptuj pripravljajo tudi v 

ptujskem DPMŽ.

Poleg mačjih mladičev so pro-

blematični predvsem psi, starejši 

od petih let, so povedali v mari-

borskem zavetišču: »So nečipira-

ni, kar pomeni, da lastniki psov 

še zmeraj ne spoštujejo zakono-

daje, ki predpisuje obvezno čipi-

ranje psov. Takoj, ko pes ni čipi-

ran, je verjetnost, da ni cepljen 

proti steklini, izjemno visoka. V 

splošnem pa bi lahko rekli, da 

smo na področju odgovornega 

lastništva v zadnjih desetih letih 

naredili pomembne korake v 

pozitivno smer in upamo, da se 

bodo ti pozitivni trendi, ki se od-

ražajo v manjšem številu v zave-

tišče sprejetih živali, nadaljevali.«

Poleti veliko 
pobegov psov

Predsednica ptujskega DPMŽ 

je povedala podobno: »Število 

zapuščenih živali je zadnji dve ali 

tri leta bistveno nižje, kar pripi-

sujemo predvsem našim akcijam 

sterilizacij in kastracij. Posebnih 

kapacitet za najdene živali nima-

mo, člani našega društva živali 

začasno vzamemo domov, neka-

tere od njih pa nov dom iščejo 

tudi deset let …« Spomnila je, da 

so pred leti v društvu večkrat re-

ševali živali, ki so jih njihovi go-

spodarji na poti na letni dopust 

dobesedno odvrgli pred mejo s 

Hrvaško: »Tega zdaj ni več, se pa 

velikokrat zgodi, da psi pobegne-

jo iz varstva, ki so jim ga njihovi 

lastniki za čas dopusta uredili pri 

svojih sorodnikih ali prijateljih; 

čez poletje je takih primerov 

precej.«

Opozorila je, da se zdaj po-

javljajo težave drugačne vrste: 

»Nekateri člani različnih društev 

iz Bosne in Hercegovine uvažajo 

pse. Zame to, da na ulici pobereš 

psa, ga pripelješ prek meje in ga 

vržeš ven, ni nobeno reševanje. 

Ti 'veliki reševalci' s tem polnijo 

tudi naša zavetišča. Predlani smo 

v samo enem mesecu v radiju 

kakih 20 kilometrov našli osem 

odvrženih psov, v zadnjem času 

se je situacija malo umirila. Nič 

nimam proti, če kdo pripelje 

psa iz druge države, samo potem 

naj zanj tudi skrbi.« Da se je od-

nos ljudi do živali spremenil, po 

njenem mnenju dokazuje tudi 

porast števila veterinarskih am-

bulant: »Ambulant je vedno več, 

pa imajo vse dovolj dela. Včasih 

lastniki živali niso peljali k vete-

rinarju; raje so jo ubili. Res pa se 

dogaja še marsikaj, kar je očem 

javnosti skrito.«

Eva Milošič
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SAMO 40 STRANI! IN PRAVI NASLOV. 
BOLJ OSEBNO.

Par dni nazaj sem, tako na hi-
tro, povprašala kolegico z oddel-
ka za odrasle, ali je brala kakšno 
fi no knjigo zadnje čase. Ali kaj 
priporoča. Nisem ji še utegnila 
pojamrati, kako se zadnji mesec 
ne morem prav navdušiti nad no-
beno knjigo za odrasle. Prenašam 
jih – kot mačka mlade, smo ne-
koč radi rekli – pa je ni, ki bi me 
zaobjela, tako scela, da se ne bi 
mogla odločiti, naj berem hitro 
ali počasi. Hitro, da bi jo lahko še 
drugi brali. In počasi, da bi uži-
tek branja trajal čimdalj. In ču-
dež: bibliotekarka Jožica Sajko se 
zasuka izza izposojevalnega pulta 
tja v leposlovno dvorano in ena, dve, tri, nazaj pribrzi ter drži v vsaki 
roki knjigo in reče, da pa ti dve priporoča. Pokaže prvo, mehko vezano, 
z neko podobo, zamolklo modrikasto na naslovni platnici, preberem 
naslov: Pokopljite žive. Ups, pomislim, kakšen naslov?! A spodaj, na 
dnu platnice opazim štiri stilizirane oklepaje iz lovora – knjiga je po-
žela literarne nagrade. Ime avtorice Maylis De Kerangal (Ali pa je 
mogoče avtor?) meni neznano. A če pravi Jožica, da je knjiga dobra, 
bo držalo. Je še rekla, ko je odčitala črtni kodi, da sploh ni vedela, kar 
je izvedela v knjigah, pa to gre tako. Niti sanjalo se mi ni, o čem govori 
Jožica in seveda, o čem govori knjiga.

Druga knjiga iz Jožičine roke pa je bila (in še je) po izgledu bliže 
kakšnemu voznemu redu ali priložnostni spremljevalni publikaciji se-
jemske prireditve. Res. Žepni format, na naslovki portret lepotice, uo-
kvirjen v stripovski maniri. Šele ob koncu branja sem na zadnji platnici 
opazila stilizirani venček (malo podoben tistim štirim iz prej navedene 
knjige), v njem pa napis »vsesvetovna uspešnica«. No, no, si mislim …
Naslov te malčice med knjigami se glasi Vsi moramo biti feministi. 
Verjetno je kolegica opazila mojo zmrdo nad naslovom, zato je brž 
spomnila: »Saj veš, Chimamanda Ngozi Adichie, njen roman Polovi-
ca rumenega sonca te je navdušil, pa roman Amerikanka, saj veš …« 
Ooo, sem se spomnila, le čemu si ne zapomnim njenega imena? Res 
čudno, saj me njene knjige navdušujejo …

Skratka. Najprej sem vzela v roke ta malo in jo prebrala na dah. Kot 
potapljač, v enem zamahu. Na borih 40 straneh majhnega formata 
sem dojela, kaj je zares feminizem in res, vsi bi morali biti feministi! 
Moje literarnoteoretično izrazoslovje in znanje je premajhno, da bi 
lahko pisala o tem branju, zato sem izbrala odlomek s strani 7:

… Leta 2004 sem napisala roman z naslovom Vijolični hibiskus – o 
moškem, ki med drugim pretepa ženo in se njegova zgodba ne konča preveč 
dobro. Ko sem roman predstavljala v Nigeriji, mi je neki novinar, prija-
zen, dobronameren gospod, rekel, da bi mi rad dal nasvet. (Nigerijci, kot 
morda veste, zelo radi ponujajo nezaželene nasvete.)

Povedal mi je, da se govori, da je moj roman feminističen, in nasvet, ki 
mi ga je dal – ob tem pa žalostno zmajeval z glavo –, je bil, da sama sebi 
ne bi nikoli smela reči feministka, saj so feministke ženske, ki so nesrečne, 
ker si ne uspejo najti soprogov.

Tedaj sem se odločila, da si bom rekla srečna feministka.
Potem mi je neka akademičarka, Nigerijka, povedala, da feminizem 

ni del naše kulture, da feminizem ni afriški in da sama sebi pravim femi-
nistka samo zato, ker so name vplivale knjige z Zahoda. (Ob čemer sem 
se zabavala, saj je bila večina mojega zgodnjega čtiva odločno nefemini-
stičnega – pred šestnajstim letom sem najbrž prebrala čisto vse ljubezenske 
romane založbe Mills&Boon. In vsakič, ko poskušam brati knjige, ki jim 
rečemo »klasični feministični teksti«, me dolgočasijo in se mučim, da bi jih 
prebrala do konca.)

Kot je zapisal izdajatelj (Prevod iz angleščine: Alenka Ropret. Za-
ložba Sanje, 2017) v spremni besedi, je z Vsi moramo biti feministi 
Adichijeva silovito posvetila v občinstvo na konferenci TEDxEuston; 
tako silovito, da je stoječe ovacije brž dopolnila knjižna priobčitev. 
Kmalu potem je eksplozija dosegla vse šestnajstletne gimnazijke in gi-
mnazijce na Švedskem. Tudi sama pritrjujem, da je to knjiga, ki bi jo 
morali brati vsi odraščajoči in ostali. Lahko bi jo podarjali in podarjali.

Drugo knjigo, tudi iz iste založniške hiše, je iz francoščine prevedla 
Ana Barič Moder. Skoraj bi jo najprej oddala najboljši bralki v naši 
družini, a ko je tudi ona prebrala Pokopljimo žive, sem si v trenutku 
premislila, saj ni da bi moževi mami, učiteljici v zrelih letih, izjemni 
bralki, ponujala povsem nepreverjeno ali celo zelo neprimerno branje. 
In sem začela brati sama. In vzklikam: »Ooo, francoski avtorji, kako 
znajo!« Zgodba, stil, slog, lepota ubesedovanje, nenavadne povezave, 
tematika … In njen naslov ni Pokopljimo žive, marveč Pokrpajmo 
žive! In tako začenja:

Kaj je srce Simona Limbresa, to človeško srce, odkar je v trenutku roj-
stva zautripalo hitreje, tako kot so v pozdrav dogodku hitreje zautripala 
srca okoli njega, kaj je to srce, od česa je trepetalo, zastajalo, padalo v 
hlače, od česa je bilo peresno lahko ali svinčeno težko, od česa je pelo in 
drhtelo – od ljubezni –, kaj je srce Simona Limbresa, kaj se je v njem, v tej 
črni skrinjici dvajsetletnega telesa, precejalo, zapisovalo, shranjevalo, tega 
pravzaprav ne ve nihče, samo gibljiva podoba ultrazvoka bi lahko podala 
njegov odsev, pokazala veselje …

Tudi vam, cenjeni bralci Knjigarnice, želim srečo pri izbiri knjig in 
seveda, pridite kaj k nam, v knjižnico, na obisk.

Liljana Klemenčič 

Tednikova knjigarnica

Da se Lovro Beranič ukvarja 

tudi z likovno umetnostjo, je bila 

neznanka celo za mnoge tiste, 

ki ga že leta poznajo po njegovi 

športni plati, a risanje je njegova 

ljubezen že iz mladostnih dni, 

sedaj pa jo nadaljuje v slikanju v 

akrilni in oljni tehniki. V zadnjih 

treh letih je nastal opus 70 slik; 

s 45 od teh je letos v marcu so-

deloval na velikem azijskem sej-

mu umetnosti v Hong Kongu in 

celotno azijsko razstavo si lahko 

ogledate tudi na Ptuju. Zanimivo 

postavljene slike (večina jih lebdi 

v prostoru, ob sprehodu med nji-

mi gledalec nehote ustvari veter 

in povzroči, da se slike gibljejo) 

prikazujejo tri ponavljajoče se 

motive: jadra na morju, sončni-

ce in konje. »Avtorjevo ustvarjal-

no delo je prežeto z iskanjem, 

raziskovanjem in združevanjem 

različnih elementov likovnega 

izražanja, vse od poudarjenih, 

velikokrat tudi kontrastnih barv-

nih ploskev do enostavnih figur, 

upodobljenih v konturah znotraj 

enobarvnih tonskih lestvic,« lah-

ko preberemo v priložnostnem 

katalogu k razstavi.

Razstava je bila odprta na dan 

predpremiere igre Dejansko Go-

spod, 8. junija, in ob vseh njenih 

ponovitvah konec prejšnjega te-

dna, enako bo ob ponovitvah 30. 

junija ter 1. in 2. julija, na ogled pa 

je tudi med tednom.

jš

Ptuj � Pri Pomaranči ob Dravi razstava slik Lovra Beraniča

Športnik z umetniško dušo
V teh dneh razstavlja v prostorih nekdanjega trgovskega centra pri Pomaranči ob Dravi svoje slike z naslovom Sončni-
ce Lovro Beranič iz Ptuja, sicer profesor športne vzgoje na ptujski gimnaziji. Razstava je nastala v povezavi z gledali-
ško predstavo Dejansko Gospod, ki gostuje v istem prostoru.

Foto: ČG

Lovro Beranič med svojimi jadrnicami, sončnicami in konji

Ljudski pevci in godci se radi 

družijo na podobnih pevskih sre-

čanjih, saj se tam zberejo stari pri-

jatelji, obujajo spomine na dobre 

stare čase in spoznavajo stare ljud-

ske pesmi, ki so morda komu že 

ušle iz spomina, pa jih je neka dru-

ga pevska skupina znova spomnila 

nanje. Zato ni nič nenavadnega, če 

kot gledalec ob kakšnem nastopu 

pevk in pevcev na odru slišiš tudi 

mrmranje katerega od članov ali 

članic druge pevske skupine med 

gledalci, ko se spomni, da prav-

zaprav tudi sam pozna to pesem, 

včasih v enaki, drugič v podobni 

izvedbi.

Gostiteljice tokratnega koncer-

ta, Ptujske upokojenke, so povabile 

enajst drugih skupin in pripravile 

dve prijetni uri druženja. Njihovi 

gostje so bili: pevke Društva go-

spodinj Vitomarci (vodja Ljudmila 

Kocuvan), ljudske pevke KUD Ma-

ksa Furjana Zavrč (vodja Milena 

Potočnik), pevke KD Sela (vodja 

Antonija Kaučevič), Kvartet TD Po-

lenšak (vodja Tomaž Plohl), pevke 

Krščanskega kulturnega društva 

Zvezdni dol Kidričevo (vodja Ma-

rija Rampre), mešana pevska sku-

pina pri DU Sveta Trojica (vodja 

Zofka Druzovič), ljudske pevke DU 

in članice KPD Staneta Petroviča 

Hajdina (vodja Marta Sitar), pevska 

skupina Taščica KUD Rače (vodja 

Majda Vake), ljudske pevke KUD 

dr. Antona Slodnjaka Juršinci (vod-

ja Frančiška Brumen), Lükarce TED 

Lükari iz Dornave (vodja Neža Čuš) 

in Hišni ansambel DU Markovci 

(vodja Franc Panikvar). Program je 

povezovala Marija Zamuda.

jš

Ptuj � Srečanje ljudskih pevcev

Pozdrav poletju 2017
V petek, 9. junija, so ljudske pevke Ptujske upokojenke, ki delujejo pri Delavskem prosvetnem društvu Svoboda Ptuj, pripra-
vile srečanje ljudskih pevcev in godcev ter nanj povabile svoje pevske prijatelje.

Foto: ČG

Gostiteljice petkovega srečanja, Ptujske upokojenke DPD Svobo-
da Ptuj, z vodjo Marijo Zamuda (na levi)

Baletne predstavitve 

so stalnica baletne šole v 

minoritskem samostanu. 

Na svoji predstavitvi so 

plesalke izvedle 24 različnih 

koreografij – solističnih 

in skupinskih – na glasbo 

znanih svetovnih skladateljev: 

Delibesa, Straussa, 

Hačaturjana, Saint-Saënsa, 

Brahmsa, Čajkovskega ... 

Občinstvo je mlade balerine 

in njihovega profesorja 

nagradilo z velikim aplavzom 

in številnim cvetjem.

jš

Ptuj � Baletni večer Zasebne glasbene šole

Plesalke pokazale, kaj znajo
V petek popoldne so oder ptujskega gledališča zasedle plesalke iz Zasebne glasbene šole v samostanu sv. Petra in Pavla, 
saj je šola s profesorjem Vadimom Kurgajevim pripravila baletni večer.

Foto: ČG

Labodje jezero v izvedbi malih ptujskih balerin



dravil 19 nogometašev. Med 
njimi ni bilo mogoče opaziti 
reprezentantov slovenske se-

lekcije U-21 Blaža Kramer-
ja, Matica Vrbanca in Luka 
Janžekoviča, ki so od 5. do 
9. junija nastopali na medna-
rodnem turnirju „Valerij Lo-
banovski“ v Ukrajini in so od 
kluba dobili nekaj dodatnih 
prostih dni. 

Zato pa so se članski ekipi 
priključili nekateri najobe-
tavnejši igralci iz nogometne 
šole NK Aluminij. Med člane 
je tako v novi sezoni pristopil 
Aljaž Ploj, ki se je v pretekli 
sezoni treningov prve ekipe 
udeleževal kot mladinec. Prvi 
ekipi se na treningih pridru-
žuje tudi vratar Tilen Ploj, 
ki je bil v pretekli sezoni član 
kadetske selekcije NK Alumi-
nij, podobno kot tudi igralec 
zvezne vrste Matic Bračko. 

Ob teh so bili na uvodnem 
treningu prisotni trije no-
gometaši na preizkušnji, z 
enim so že sklenili sodelova-
nje. Gre za 22-letnega Ganca 
Ibrahima Arafata Mensa-
ha, ki je v lanski sezoni v dre-
su Krškega odigral 27 tekem,  
dosegel je tudi 4 zadetke. 
Mensah bo okrepil napadal-
no vrsto Aluminija.

JM

Manj kot tri tedne je trajal 
odmor za večino igralcev 
1. lige. Prvi so priprave na 
novo sezono začeli klubi, ki 
se bodo merili v predkro-
gih za evropsko ligo in ligo 
prvakov (Maribor, Olimpija, 
Gorica, Domžale), le kak dan 

za njimi praktično vsi ostali. 
Nogometaši Aluminija so se 
na uvodnem treningu srečali 
v četrtek. 

Med premorom v Kidri-
čevem niso posegli po me-
njavi na mestu trenerja, saj 
za to ni bilo nobene potre-

be – spomladi je Aluminiju 
pod vodstvom Slobodana 
Gruborja uspel zelo dober 

točkovni zbir. Tako je hrvaški 
strokovnjak v četrtek dopol-
dan na prvem treningu poz-

Od 16. do 24. junija bo v 
mestu Harkov v Ukrajini po-
tekalo evropsko prvenstvo v 
boksu. Na tem velikem zboru 
boksarjev bosta v dresu dr-
žavne reprezentance sodelo-
vala tudi Aljaž Venko (Dejan 
Zavec Boxing, do 75 kg) in 
Denis Lazar (BK Ring, do 
81 kg). Ob njiju bosta pod 
vodstvom trenerja iz BK Tivo-
li Slobodana Anđelića nasto-
pila še Andrej Bakovič (BK 
Tivoli Ljubljana, do 69 kg) in 
Gregor Škrjanec (BK Chagi 
Ljubljana, do 91 kg). 

»Priprave so potekale po 
načrtu, najpomembneje 

je, da sem jih opravil brez 
poškodb. Tudi sparingi so 
bili zelo kakovostni, nekaj 
sva jih opravila z Denisom 
(Lazarjem, op. a.) na Ptuju, 
nekaj pa z Edin Sejdino-
vičem v Mariboru. Na EP 
bom nastopil drugič, tako 
da določene izkušnje imam. 
Ravno na tem gradim opti-
mizem, da bi dosegel vsaj 
eno zmago in se uvrstil vsaj 
v četrtfinale,« je pred odho-
dom povedal Aljaž Venko. 
Tehtanje in žreb čakata bor-
ce v petek, prav od tega je 
veliko odvisnega. »Aljaž je 
sposoben pripraviti prese-

nečenje, če se le v uvodnem 
krogu izogne tistim glav-
nim favoritom za kolajne. 
Verjamem vanj, saj je v za-
ključnih pripravah zadnja 
dva meseca res trdo delal,« 
je dodal Dejan Zavec.

Podobno pred EP razmišlja 
tudi Denis Lazar. »Priprave 
smo začeli dovolj zgodaj, to-
krat smo več poudarka kot 
običajno posvetili fizični 
pripravljenosti. Vse načrte 
za treninge sta mi pripravi-
la Ivan Pučko in Ivan Pučko 
ml., v celoti pa so potekali 
brez težav in kakršnih koli 
poškodb,« je povedal član 

BK Ring, z opravljenim pa so 
zadovoljni tudi v njegovi tre-
nerski ekipi: »Vsi skupaj se 
zavedamo, česa sem sposo-
ben, seveda pa je na tekmo-
vanju pomembno, da se vsi 
koščki sestavijo v popolno 
celoto. O kakšnih posebnih 
pričakovanjih glede uvrstitve 
ne bi želel govoriti, saj bo to 
zares težka preizkušnja za 
vse nas. Lahko pa obljubim, 
da se bom potrudil po svojih 
najboljših močeh in da bom 
vložil vso energijo v to, da 
dosežem čim boljšo uvrsti-
tev.«

JM

Doslej štiri trenerske menjave
V premoru so doslej po menjavah trenerjev posegli v 

kar petih klubih: v Olimpijo je namesto Safeta Hadžića 

prišel Igor Biščan, pri Triglavu je Tonči Žlogar zame-

njal Sinišo Brkiča, v Rudar je prišel Marijan Pušnik, v 

Celje pa Tomaž Petrovič (kot trener manager) namesto 

Igorja Jovičevića. Pri Krškem zaenkrat še niso sporočili, 

kdo bo vodil moštvo.

Pri istem trenerju ob Aluminiju (Slobodan Grubor) 

tako vztrajajo le še Maribor (Darko Milanič), Domžale 

(Simon Rožman), Gorica (Miran Srebrnič) in Anka-

ran (Vlado Badžim).

Odbojka
Z Novakom na klopi 
proti 1. ligi

Strani 15
Strelstvo
Ormožana najboljša v 
reprezentanci

Strani 15

Atletika
Čeh znova premaknil 
mejo osebnega rekorda

Stran 10
Jadranje
Čudovit pogled na opti-
miste na Ptujskem jezeru

Stran 10

Mali nogomet
V Vitomarcih praznik 
malega nogometa

Stran 14
Mali nogomet
ŠD AS letošnji občinski 
prvak

Strani 14
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V četrtek dopoldan so nogometaši Aluminija začeli priprave na novo sezono, v ospredju je novinec 
Ibrahim Arafat Mensah. 

Nogomet � NK Aluminij

Kratek premor, 
Mensah podpisal

Boks � Pred evropskim prvenstvom v Ukrajini

Venko in Lazar v Ukrajino po presenečenje

Foto:  Črtomir Goznik

Aljaž Venko (DZ Boxing) in Denis Lazar (BK Ring) predstavljata polovico slovenskega zastopstva na EP v Ukrajini.

Na uvodni tekmi sezone 
2017 so se padalci v skokih 
na cilj zbrali na Grobniku na 
Hrvaškem. V konkurenci 145 
posameznikov iz 29 ekip je 
najboljšo slovensko uvrstitev 
dosegla Maja Sajovic (ALC 
Lesce) – s 6 kazenskimi cen-
timetri je bila 2. med ženska-
mi. Ekipa AK Ptuj je osvojila 
11. mesto. 

Nastopajoče je tako kot že 
nekajkrat do zdaj pričakalo 
zelo nestabilno vreme, od 
povsem mirnega ozračja, do 
silovitih sunkov burje, tako 

da so imeli prireditelji kar 

precej preglavic za uspešno 

izvedbo tekmovanja. 

Slovenska ekipa je na Grob-

niku na uvodni tekmi sicer 

nastopila v okrnjeni zasedbi, 

kajti padalci ekipe Elan se 

zaradi službenih obveznosti 

tekmovanja niso mogli ude-

ležiti. Druga leška ekipa ALC 

(Uroš Grilc, Matej Bečan, 

Damjan Tomšič, Igor Primc 

in Maja Sajovic) in Ptujčani 

(Peter Balta, Gorazd Vindiš, 

Matej Kostanjevec, Marko 

Veselič in Aleksander Čuš) so 

osvojili deseto oziroma enaj-

sto mesto. Zmagala je A-ekipa 

češke vojske.

V moški konkurenci sta 

bila med Slovenci z 11. me-

stom najbolje uvrščena Be-

čan in Vindiš, oba sta zbrala 7 

kazenskih centimetrov.

Druga od šestih letošnjih 

tekem svetovnega pokala bo 

na letališču v Lescah potekala 

od 23. do 25. junija.
UR

Padalstvo � Svetovni pokal

Na uvodni tekmi nove 
sezone Ptujčani enajsti, 
enajsti tudi Vindiš

Svetovni pokal, 
Grobnik (Hrvaška), 
rezultati:

1. Češka A (27)
2. Italija (34)
3. Madžarska (46)
...
10. ALC Lesce (80)
11. AK Ptuj (85) – Vindiš 

7, Čuš 15, Kostanjevec 16, 
Balta 17, Veselič 30. 



V tem tednu v Mariboru na igriščih ŽTK Maribor poteka 
največji ženski turnir v Sloveniji, Infond Open 2017. Dekle-
ta se merijo za 15.000 evrov nagradnega sklada. Turnir je v 
glavnem žrebu začela deveterica Slovenk, čez prvo oviro se 
je uspelo prebiti štirim (Nini Potočnik, Pii Čuk, Nastji Kolar 
in Kaji Juvan).

O končnih rezultatih bomo poročali v torkovi številki.
JM

Atletski klub Ptuj že leta 
odlično dela z mladimi atleti 
in atletinjami, ki so minuli ko-
nec tedna uspešno nastopili 
v Kranju in Mariboru. 

Na 23. mednarodnem mi-
tingu mladih Kranj 2017 (Me-
morial Vučko) so bili med 
več kot 500 mladimi v soboto 
zelo uspešni atleti AK Ptuj v 
mlajših starostnih kategori-
jah. V teku na 60 metrov je v 
kategoriji U-12 zmagal Žan 
Ritlop, drugi je bil Marcel 
Merc. Žan je slavil tudi v sko-
ku v daljino, šesti je bil Mar-
cel, medtem ko je bil tretji 
ptujski atlet Enej Stanovnik 
17. Pri puncah sta v kategoriji 
U-12 tekmovali dve predstav-
nici AK Ptuj, Maja Kostanje-
vec in Pia Klasinc. V teku 
na 60 metrov je bila Maja 
sedma in Pia trinajsta, v teku 
na 200 metrov pa sta zasedli 
7. in 11. mesto. Sara Šeruga 
in Naja Prelog sta tekmovali 
v kategoriji U-14. Boljše rezul-
tate je dosegla Sara, saj je bila 
9. v teku na 60 metrov in 7. v 
skoku v daljino, Naja je tekla 
na 300 metrov. V kategoriji 
pionirjev sta nastopila De-
nis Volgemut, ki je zmagal 
v suvanju krogle in bil drugi 
v metu vortexa, ter David 
Vinko, ki je bil deveti na 100 
metrov in deseti na 300 me-

trov. Pri deklicah so solidno v 

teku na 100 metrov nastopile 

Gaja Elena Stanovnik, Me-
lani Cafuta, Nuša Krajnc 
in Sara Viher. 

Tri zmage v Mariboru
AK Poljane Maribor je v ne-

deljo organiziral 5. mednaro-

dni miting v metih. Na njem 

so pod vodstvom trenerja 

Gorazda Rajherja nastopili 

trije mladi atleti AK Ptuj. 

V metu diska se je najbolj 

izkazal Kristjan Čeh, saj je 

zmagal med starejšimi mla-

dinci – orodje je vrgel do 

znamke 57,52 metra. To je 

njegov nov osebni rekord, s 

katerim je potrdil normo za 

nastop na evropskem prven-

stvu v Grossetu. To normo 

lovi v metu kladiva tudi Jur-

ček Korpič Lesjak, ki je to-

krat v Mariboru zmagal med 

starejšimi mladinci z metom, 

dolgim 61,50 metra. Na mi-

tingu je tekmovala še pionir-

ka Sanja Kopše, ki je metala 

tri kilograme težko kladivo. 

To orodje je vrgla najdlje do 

osebnega rekorda 29,01 me-

tra, s katerim je osvojila 1. 

mesto.
David Breznik

Ekipa Brodarskega društva 
Ranca Ptuj je sprejela izziv 
in pripravila odprto ekipno 
državno prvenstvo v razredu 
Optimist. Gre za enosed, ki je 
najbolj razširjena jadrnica na 
svetu, na katerih otroci stopa-
jo v čudovit jadralni svet. Na 
Optimistu dobijo osnovno ja-
dralno znanje, ki pomeni do-
bro osnovo za vse naslednje 
jadralne razrede. 

In prav otroci, stari od 
8 do 12 let, so bili tri dni v 
glavnih vlogah na prvenstvu 
na Ptujskem jezeru, kjer je 
tekmovalo skupno 11 ekip. 
Na regatnem polju so imeli 
vse pod kontrolo člani BD 
Ranca, ki so v zadnjih letih 
organizatorji različnih špor-
tnih tekmovanj na reki Dravi, 
tudi tokratno so s pomočjo 
primernega vremena (beri 
vetra) izpeljali na visokem 
nivoju. Pogled na tekmovanje 
je podal predsednik društva 
Emil Mesarič: »Tekmovalci 
in spremljevalci so se dobro 
počutili pri nas, tudi vetra 
smo imeli toliko, da smo lah-
ko izpeljali celotno tekmo-
vanje. Letos si ga je ogledalo 
manj gledalcev kot pretekla 
leta, a so lahko bili zadovoljni 
z videnim.« 

Naslov na Primorsko
Prvi dan je bilo na Dravi 

največ »akcije«, saj so organi-
zatorji izpeljali kar 56 Round 
robinov ali dvobojevanj ekip. 
Drugi dan zaradi prešibkega 
vetra niso izpeljali dovolj re-
gat, tretji dan pa so se ekipe 
borile za končno razvrstitev. 
V idealnih razmerah s sre-
dnjim severnim in severoza-

hodnim vetrom smo videli 
izredno napete finalne dvo-
boje najboljših štirih ekip, ki 
so se borile za naslov držav-
nih prvakov. 

V izenačenem zaključku so 
se za naslov borile štiri pri-
morske ekipe, prvaki pa so 
postali člani JK Izola. Drugi 
so bili Koprčani iz JK Jadro 
1, ki so se neverjetno trudili 
in borili, da bi ujeli Izolčane, 
medtem ko so bili tretji člani 
ekipe JK Jadro 2. Najboljši 
so na Optimistih prikazali 
zares dobro jadranje, a med 
njimi tokrat žal ni bilo doma-
če ekipe BD Ranca Ptuj, ki je 
v minulih letih imela nekaj 
odličnih jadralcev tudi v tem 
osnovnem razredu. O trenu-
tnem stanju v ptujskem ja-
dranju predsednik BD Ranca 

Emil Mesarič dodaja: »V dru-
štvu še imamo stalno nekaj 
tekmovalcev, ki pa nastopajo 
v višjih jadralnih razredih. 
Žal nam vsa situacija, ki se 
trenutno dogaja okrog BD 
Ranca, kar škodi, da bi lahko 
pridobivali nove mlajše tek-
movalce za razred Optimist. 
Letos bomo poskusili nov 
prijem pridobivanja mladih 
jadralcev, saj bomo od 3. do 
10. julija pripravili jadralni 
tabor, na katerega bodo star-
ši lahko pripeljali otroke, za 
katere bo v celoti poskrblje-
no. Iz tega tabora bomo nato 
poizkušali pridobit nove 
mlade tekmovalce, ki bodo v 
prihodnosti tako uspešni, kot 
so bili v zadnjih letih Vid Lah, 
Jure Medved in Uroš Judež.«

David Breznik

V soboto je v Kosatanjevici 

na Krki potekala kolesarska 

dirka, ki je privabila mlade 

kolesarje iz Slovenije in Hrva-

ške. Na njej so sodelovali tudi 

mladi kolesarji KK Perutnina 

Ptuj in dvakrat stopili tik pod 

stopničke.

Gre za tradicionalno dirko, 

kjer so že pred leti kolesarili 

tudi sedanji trenerji v KK Pe-

rutnina Ptuj. Sama trasa pro-

ge je precej ravninska, dirka 

pa je krožna z nekaj zahtev-
nimi ovinki – tako je praktič-
no zmeraj pričakovan sprint 
skupine. Pri dečkih C je Jure 
Majnik zasedel končno 9. me-
sto, Žiga Kelner pa je bil 10. 
Pri dečkih B je Jan Svenšek 
dirko zaključil na odličnem 
4. mestu, Žan Hanžel pa na 6. 
mestu. Prav tako je pri dečkih 
A Andrej Majnik zaključil na 
4. mestu, 9. pa je bil Vid Jero-
mel.

tp
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Kolesarstvo � KK PP

Jan Svenšek in Andrej 
Majnik 4. v Kostanjevici

Kristjan Čeh (AK Ptuj) ob znamki svojega novega 
osebnega rekorda

Foto: Črtomir Goznik

Na Ptujskem jezeru je konec tedna potekalo državno prvenstvo razreda Optimist.

Atletika � AK Ptuj

Čeh znova premaknil mejo osebnega rekorda
Tenis � Infond Open 2017

V Mariboru največji 
ženski turnir pri nas

Jadranje � Ekipno DP v razredu Optimist

Čudovit pogled na optimiste na Ptujskem jezeru Foto: Črtomir Goznik

Pia Čuk je med posameznicami v 1. krogu ugnala 2. nosilko, med 
dvojicami pa sta ju skupaj z Emmanuele de Beer iz Mauritiusa v 
četrtfinalu ustavili 1. nosilki.

Vodni lev je bil radodaren
Tri trenutno najboljše tekmovalke 

Plavalnega kluba Terme Ptuj Klara 
Benko, Sara Lampret in Naja Fri-
dl so pod vodstvom trenerja Igorja 
Sternada tekmovale na 7. medna-
rodnem plavalnem mitingu »Vodeni 
Lav 2017« v Varaždinskih toplicah. 
Na tem tekmovanju je skupno nasto-
pilo 284 plavalcev iz 15 klubov. 

Zelo uspešne so bile Ptujčanke, saj 
so skupno osvojile kar osem medalj. 
Prvo ime mini ekipe je bila Klara 
Benko, ki je v svoji starostni katego-
riji osvojila kar šest medalj, štiri zlate 
in dve srebrni. Dve bronasti je doda-
la še Sara Lampret, dobro pa je v Va-
raždinu plavala tudi Naja Fridl.

DB

Plavanje � Mednarodni miting v Varaždinu

Žan Ritlop in Marcel Merc (oba AK Ptuj) sta tek-
movala v Kranju.

Ptujske plavalke so v Varaždinu lepo obogatile svojo zbir-
ko medalj.
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Športne igre vojnih veteranov Slovenije
Policijsko veteransko društvo Maribor in Območno združe-

nje vojnih veteranov Maribor sta izvedla že 16. športne igre 
vojnih veteranov Slovenije. 

Na šahovskem turnirju je nastopilo 23 tričlanskih ekip, 
med katerimi je bila najboljša ekipa OZVVS Maribor, ki je 
zbrala 20,5 točke. Drugo mesto je pripadlo ekipi OZVVS Ko-
čevje 18,5 točke, tretje pa OZVVS Ruše 17 točk. Z 11,5 točke 
se je na 20. mesto uvrstila ekipa OZVVS Ptuj, za katero so 
nastopili Franjo Ščavničar, Roman Vaupotič (s 7,5 točke naj-
us pešnejši član ekipe) in Jože Jagarinec.

Silva Razlag

Šahovski kotiček

Nogomet � 50 let ŠD Gerečja vas
Športno društvo Gerečja vas vabi v soboto, 17. 6., v športni 

park Gerečja vas na praznovanje visokega jubileja, 50-letnice 
športnega društva. Ob tej priložnosti bo ob 15.30 tekma v ka-
tegoriji U-15 med ekipama ONŠ Golgeter Hajdina in ŠD Marje-
ta, ob 17.30 bo še tekma NK Gerečja vas – veterani (nekdanja 
ekipa NK Gerečja vas). 

Ob 18.30 bo osrednja slovesnost ob 50-letnici s podelitvijo 
priznanj in družabnim srečanjem.

Korantov pokal in 40 let NK Bukovci
NK Bukovci v soboto, 17. 6., organizira 31. Korantov pokal. 

Ob 16.30 se bosta pomerili ekipi Podlehnika in Stojncev, ob 
18.00 pa še Bukovci in Markovci. Sledili bosta tekmi za 3. in 
1. mesto.

V nedeljo, 18. 6., bo ob 17.00 na sporedu tekma mlajših 
selekcij NŠ Korant, ob 18.00 pa še tekma veteranov NK Bu-
kovci in občine Markovci. Ob 20.00 bo na sporedu zaključna 
slovesnost s podelitvijo priznanj ob 40-letnici delovanja NK 
Bukovci.

Veteranski turnir v Podvincih
Veterani NK Podvinci prirejajo v soboto, 17. 6., tradicionalni, 

že 12. mednarodni turnir prijateljstva. Ekipe se bodo od 14. 
ure dalje merile na igrišču v Podvincih, ob domačinih pa bodo 
nastopale še ekipe Primorje Ajdovščina, Gorišnica in gostje 
iz Hrvaške – NK Vratno. Žreb parov bo izveden neposredno 
na turnirju, organizatorji pa bodo poskrbeli tudi za hrano in 
pijačo.

Mali nogomet � Turnir v Nadolah
Športno društvo Rim prireja v nedeljo, 18. 6., tradicionalni, 

letos že 23. turnir v malem nogometu. Ta bo od 10. ure da-
lje izveden na igrišču ŠD Rim v Nadolah. Prijavnina za turnir 
znaša 40 evrov za ekipo in se poravna na dan turnirja pred 
začetkom tekmovanja. Celotna prijavnina bo namenjena de-
narnemu skladu turnirja, najboljše tri ekipe bodo ob tem pre-
jela tudi pokale.

Dodatne informacije ali prijave: Tomaž (040 822 506)

Turnir v Doleni
KMN Dolena organizira v soboto, 17. 6., od 10. ure naprej 

nogometni turnir na travi. Več informacij o turnirju dobite pri 
Damjanu (040 370 159) ali Martinu (041 921 223).

Kasaštvo � V nedeljo dirke v Ljutomeru
Kasaški klub Ljutomer bo letos že tretjič v novi kasaški sezo-

ni gostitelj konjeniške prireditve. To nedeljo se bo na ljutomer-
skem hipodromu od 14.30 naprej v sedmih točkah sporeda 
pomerilo 56 konjev iz devetih slovenskih konjeniških sredin. 

Tenis � Na Ptuju turnir serije TE
Na igriščih v Termah Ptuj bo domači klub od ponedeljka do 

nedelje, 19. do 25. junija, organiziral turnir serije Tennis Eu-
rope za starostno kategorijo do 16. leta starosti. Nastopila bo 
tudi številčna ekipa TK Terme Ptuj.

Atletika � 14. Ormoški ulični tek
Atletski klub Ormož je letos že uspešno izpeljal 16. ormoški 

pol maraton, zdaj je pred klubom še drugi veliki dogodek - 14. 
ormoški ulični tek. Ta bo letos potekal v petek, 23. junija, s 
pričetkom ob 20.30. Po tradiciji bo dogodek potekal na Keren-
čičevem trgu. Štartnine ni v nobeni konkurenci.  

Glavna teka bosta na 4800 metrov za moške (denarni sklad 
410 EUR) in na 4000 metrov za ženske (denarni sklad 360 
EUR). Organiziran bo tudi otroški tek (letniki 2002–2005 ter 
letniki 2006 in mlajši), družinski tek (ekipo sestavljata vsaj 
dva člana družine) in tek društev oz. ekip iz UE Ormož (ekipo 
sestavljajo trije člani/članice). Več informacij o teku lahko do-
bite na naslovu: www.ak-ormoz.si.

DB, JM, UK, NŠ

Športni napovednik

Športni park Videm je v 
soboto, 10. junija, gostil vsa-
koletni občinski turnir v 
malem nogometu. Odigran 
je bil tudi revijalni turnir ter 
obračun selekcij U-7. Organi-
zacijo dogodka je letos pre-
vzelo športno društvo Selan 
v sodelovanju z OŠ Videm in 
ŠD Videm.

V dopoldanskih urah je na 
igrišču z naravno travo po-
tekalo srečanje selekcij U-7 
med Vidmom in Podlehni-
kom. Po krajši pavzi zaradi 
dežja se je v nadaljevanju 
dneva razjasnilo in točno 
opoldan se je na videmskem 
igrišču z umetno travo začel 

vsakoletni občinski malono-
gometni turnir. Letošnja ne-
koliko osiromašena zasedba 
je štela šest društev in klubov 
iz občine: ŠD Pobrežje, ŠD 
Selan, KMN Majolka, KTED 
koranti Demoni, NK Tržec 
in ŠD AS. Ekipe so bile v re-
dnem delu razdeljene v dve 
skupini, s tremi ekipami. Za 
tretje mesto sta se v udarcih z 
bele točke pomerili ekipi Ma-
jolka in Tržec. Bolj zbrani so 
bili igralci Majolke in si pri-
služili 3. mesto. V finalu sta 
si nasproti stala stara znanca, 
ekipi ŠD AS in ŠD Selan. Po 
prvem polčasu je vse kazalo 
na zanesljivo zmago Selanov, 

ki so ob polčasu vodili s 4:0, 
toda na koncu se je tekma 
končala z izidom 5:5. Po izva-
janju kazenskih strelov je sla-
vila ekipa ŠD AS in zasluženo 
postala občinski prvak.

Čez dan je potekal tudi do-
brodelni srečelov z bogatimi 
nagradami, obenem pa so or-
ganizatorji poskrbeli za pester 
spremljevalni program. Naj-
mlajši so se razveselili napihlji-
vega gradu, v revijalnem delu 
prireditve pa sta se odvili tudi 
tekmi med gasilci PGD Videm 
in učenci OŠ Videm ter uči-
telji OŠ Videm in videmskimi 
občinskimi svetniki.

tp

Mali nogomet � Videm

ŠD AS letošnji občinski prvak

Letošnji nogometni pra-
znik v Vitomarcih je bil do-
bro obiskan. Na dveh igriščih 
je v vseh kategorijah skupaj 
nastopilo 74 ekip. Turnir, ki 
ga KMN Vitomarci prireja 
v spomin na igralca kluba 
Sandija Toša, je glede na ude-
ležbo zelo znanih igralcev in 
ekip prerasel v pravi praznik 
slovenskega malega nogo-
meta – vsaj tja do Trojan, če 
že ne dlje. Pester tridnevni 
program je ponudil veliko 
odličnih tekem, bilo je obilo 
spremljevalnega programa, 
zabave in dobre volje.

Člani: Prvaki Kozel 
pivo

Gledalci so spremljali zani-
mive tekme, največ znanja pa 
sta pokazali ekipi Manar GT 
in Kozel pivo, ki sta se pome-
rili v finalu. Tako se je ekipi 
Kozel pivo uspelo po dveh 
neuspelih poskusih vrniti na 
prestol, po dveh letih premo-
ra, in tako pod istim imenom 
drugič osvojiti enega izmed 
prestižnejših turnirjev v Slo-
veniji.

Vse tekme so sodili prizna-
ni malonogometni sodniki 
Uroš Hozjan, Robert Mar-
kež, Gorazd Kodrič in Dušan 
Turk.

Brata Mordej 
pobrala »skoraj« vse

V najboljšo peterko tur-
nirja so bili izbrani naslednji 

igralci: naj vratar turnirja 

Alen Mordej, najboljši stre-

lec Rok Mordej (dan prej je 

postal državni prvak na Hrva-

škem s klubom Nacional), naj 

igralec Marko Senekovič (Ma-

nar GT) ter Žan Krajnc (Na-

svet Franc Selinšek, s. p.) in 

Nik Marinšek (MKG Team). 

Vsi našteti so prejeli pokale 

in bogate praktične nagrade.

Dobovec najboljši 
med veterani

Med veterani so bili najpre-

pričljivejši igralci ekipe Do-

bovca, ki so slavili pred ekipo 

Prijatelji »29« in legendarno 

ptujsko ekipo Poetovio Gene-

rali. V zelo kakovostnem tur-
nirju veteranov smo videli na 
igrišču največja nogometna 
imena in obilico nekdanjih 
reprezentantov v futsalu in 
nogometu (brata Nastja in 
Aleš Čeh, Kmetec, Šnofl, Kra-
ut, Kamenšek, Nemec, Žun-
ko, Ramadani …).

Raznoliki zmago-
valci med mlajšimi 
kategorijami

V mladinski konkurenci do 
19 let so bili najprepričljivejši 
igralci MKG team (4. tudi na 
članskem turnirju) pred eki-
pama ŠD Stoperce in Mark 
69. Najboljši v kategoriji U-17 

so bili aktualni državni pr-
vaki KMN Slovenske gorice 
Voličina, zmago v kategorijah 
U-12 in U-15 so dosegli igral-
ci NK Cerkvenjak, U-10 KMN 
Benedikt in U-8 domači mla-
di upi KMN Vitomarci. 

Drbetinci po petih 
letih sestopili z vrha

Na turnirju med zaselki ob-
čine sta največ nogometnega 
znanja pokazali ekipi Drbe-
tincev in Slavšine, a so morali 
Drbetinčani po petih zapore-
dnih zmagah tokrat prestol 
prepustiti ekipi Slavšine, v 
kateri je blestel najboljši igra-
lec turnirja Gregor Hebar.

Darko Rojs

Mali nogomet � 17. Sandijev memorial v Vitomarcih

Praznik slovenskega malega nogometa

17. Sandijev memorial 
(8.–10. junij), rezultati:

dečki do 8 let (4 ekipe): 1. 
KMN Vitomarci;

dečki do 10 let (5 ekip) 1. 
KMN Benedikt;

dečki in deklice do 12 let (4 
ekipe): 1. NK Cerkvenjak;

dečki in deklice do 15 let (4 
ekipe): 1. NK Cerkvenjak;

zaselki občine Sv. Andraž (8 
ekip): 1. Slavšina;

mladinci U-19 (12 ekip): 1. 
mesto: MKG Team;

revijalna tekma (2 ekipi): 
ŽNK Cerkvenjak – Domači upi 
4:2;

veterani – revijalna otvori-
tvena tekma: Carioce Maribor 
– Vitomarci 3:1;

veterani (8 ekip): 

finale: Prijatelji »29« – Do-
bovec 1:1 (1:3, po kazenskih 
strelih); 3. Poetovio, 4. KMN 
Domino;

naj igralec med veterani: Da-
vorin Šnofl (Prijatelji »29«);

naj vratar med veterani: Dani 
Simič (Dobovec).

Postave finalistov: 
Dobovec: Dani Simič, Marko 

Peček, Aleš Poredski, Andrej 
Prah, Boštjan Hernaus, Drago 
Rajlič, Slavko Brečko.

Prijatelji »29«: Branko Pavič, 
Bojan Žunko, Boris Krček, Davo-
rin Šnofl, Esat Ramadani, Tomi 
Novak; Dejan Kraut, Danilo Kur-
nik, Danilo Pukšič.

Člani (21 ekip): 
četrtfinale: Juicy bar – Kozel 

pivo 1:3, Nasvet Franc Selinšek, 

s. p. – Jablance 1:0, Manar GT 
– Zvone team ŠP Gabrnik 3:0, 
MKG Team – Atmos MB 2:1;

polfinale: Kozel Pivo – Nasvet 
Selinšek Franc, s. p. 2:0, Manar 
GT – MKG Team 2:0;

tekma za 3. mesto: Nasvet 
Franc Selinšek, s. p. – MKG 
Team (zmaga Nasvet – po ka-
zenskih strelih);

finale: Kozel pivo – Manar GT 
2:0.

Postave finalistov: 
Kozel pivo: Alen Mordej, Rok 

Mordej, Aleš Vrabl, Rade Ru-
smir, Matjaž Vojsk, Aleš Marolt, 
Davorin Šnofl.

Manar GT: Anžel Klemen, 
Bojan Klemenčič, Kristjan Šker-
get, Marko Senekovič, Urban 
Senekovič, Marcel Vindiš, Dar-
ko Čeh.

Najboljše tri ekipe članskega turnirja: Kozel pivo, Manar GT in Nasvet Franc Selinšek, s. p.

Karate � Karate 
do klub Ptuj: Hebar 
drugi v katah

V četrtek, 25. maja, je 
v Mariboru potekal karate 
turnir mestne četrti Tezno. 
Iz Karate-do kluba Ptuj so 
se tekme udeležili Miha 
Hebar, Jin Shisheng, Zala 
Cebek in Taj Janžekovič, 
ki so tekmovali v katah.

Najuspešnejši je bil 
Miha Hebar, ki je v svoji 
kategoriji osvojil odlično 
2. mesto. Za ostale tek-
movalce je bila tekma 
odlična priložnost za nabi-
ranje novih tekmovalnih 
izkušenj.

 UR
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Rezultati, puška trojni 
položaj, 50 m:
1. Mengyao Shi, CHN 589 + 459.0
2. Nadine Ungerank, AUT 585 + 455.2
3. Stine Nielsen, DEN 588 + 444.9
27. Živa Dvoršak, SLO 579
55. Urška Kuharič, SLO 564
E – 21. Živa Dvoršak, SLO 574
E – 25. Urška Kuharič, SLO 573

Med 6. in 14. junijem je v 
azerbajdžanski Gabali po-
tekal tretji in zadnji letošnji 
ISSF svetovni pokal v strelja-
nju s puško in pištolo na 10, 
25 in 50 m, na katerem sta 
bila med 450 udeleženci iz 
44 držav tudi člana sloven-
ske strelske reprezentance, 
Ormožana Kevin Venta in 
Urška Kuharič.

Urška Kuharič s prebo-
jem iz eliminacij 3x20 in 
slabše v kvalifikacijah

Kuharičeva je po odlič-
nem in zanjo rekordnem 19. 
mestu z zračno puško svoj 
drugi in zadnji nastop na 
pokalu opravila v disciplini 
malokalibrske puške v troj-
nem položaju na 50 m (3 x 
20). Mlada Ormožanka se je 
morala zaradi velikega števila 
nastopajočih najprej doka-
zati v eliminacijah, kjer ji je 
uspel preboj v kvalifikacije s 
573 krogi (po dve seriji kleče 
188, leže 196 in stoje 189), in 
osvojenim 25. mestom v dru-
gi skupini eliminacij. Preboj 
v kvalifikacije je dosegla tudi 
dvakratna olimpijka Živa 
Dvoršak (191, 195, 188), ki 
je bila za krog boljša od Kuha-
ričeve in je osvojila 21. mesto.

V kvalifikacijah pa se Ku-
haričevi nastop ni posrečil 
najbolje, s 564 krogi (182, 
196, 186) je zaostala za svo-
jim eliminacijskim dosežkom 
in osvojila 55. mesto med 

71 nastopajočimi strelkami. 
Dvoršakova je s 579 krogi 
(slabše kleče 187 in odlično 
leže s 199 in stoje s 193 kro-
gi) dosegla dober rezultat v 
kvalifikacijah in s 27. mestom 
za finalistkami zaostala za pet 
krogov. »V kvalifikacijah je 
bilo težko streljati. V začetku 
tekme je bila vidljivost zelo 
slaba, zatem je bila tekma 

zaradi nevihte prekinjena. 
Po tem premoru sem začela 
z nepravilno tehniko, nisem 
izbrala pravilnega pristopa in 
zato sem klečeči položaj kon-
čala z nižjim rezultatom. Tudi 
v nadaljevanju sem kljub bolj-
ši vidljivosti naredila preveč 
napak. S slabšo uvrstitvijo se 
ne obremenjujem preveč, iz 
takih tekem se namreč na-

učiš največ,« nam je po na-
stopu pojasnjevala odlična 
ormoška strelka, ki je tretjič 
tekmovala v Azerbajdžanu. 
Z novim mladinskim svetov-
nim rekordom v finalu je s 
459 krogi slavila mlada Kitaj-
ka Mengyao Shi.

Urška Kuharič in Kevin 
Venta sta bila z 19. in 21. me-
stom tokrat najboljša člana 
petčlanske slovenske repre-
zentance. Živa Dvoršak je 
osvojila dve 27. mesti, 27. je 
bil tudi Venta z zračno pišto-
lo. Rajmond Debevec je bil 
najboljši v trojnem položaju 
s 1166 krogi na 28. mestu, v 
eliminacijski tekmi ležečega 
položaja pa si ni priboril na-
stopa v kvalifikacijah. Dva-
krat je v eliminacijah obstal 
tudi Robert Markoja.

Za ormoška strelska šampi-
ona sledijo zdaj priprave na 
poletni vrhunec sezone, ko 
bo med 21. 7. in 2. 8. v Ba-
kuju potekalo evropsko 
prvenstvo na 25, 50, 300 m 
ter s puško šibrenico.

Simeon Gönc

Jutranji dež ni nakazoval 
kasnejšega praznika, ki se je 
v soboto zgodil v Športnem 
parku v Tržcu. A vendarle je 
sonce kmalu zamenjalo obla-
ke in spet smo bili priča do-
godku, ki je že prerasel lokal-
ne okvirje. Že 13. je namreč 
potekala športno-družabna 
prireditev, katere vrhunec je 
tekma med Tržcem in špor-
tno družino Emeršič.

Sam praznik, ki poveže 
tako vaščane Tržca, ljubitelje 
nogometa, obenem pa pome-
ni tudi srečanje za družino 
Emeršič, tradicionalno po-
teka prvo soboto po koncu 
vseh lig v MNZ Ptuj. Tudi to-
krat je bilo tako, spet pa lah-
ko o sami prireditvi pišemo 
zgolj o superlativih. Srečanje 
se je tradicionalno odprlo s 
tekmo med fanti od 4. do 9. 
razreda osnovne šole med 
KS Tržec in KS Lancova vas. 
Tudi letos so slavili mladi Tr-

ževčani, izid pa je bil 6:4. To 
je bil uvod v osrednji dogo-
dek dneva, ki si ga je tokrat v 
idealnem vremenu ogledalo 
ogromno gledalcev. Po dalj-
šem času se je zmaga nasmi-
hala Emeršičem oz. Hente-
kom, kot je njihovo domače 
ime, ki so vodili že z 2:0, toda 
ob koncu so nogometaši Trž-
ca vendarle pritisnili in ize-
načili v zadnji akciji na tekmi. 
Tako se je končalo s prijatelj-
skim remijem 2:2, s katerim 
pa nobena ekipa ni bila pre-
tirano nezadovoljna.

Prijetno druženje se je za-
vleklo vse do zgodnjih jutra-
njih nedeljskih ur, z letošnjo 
izpeljavo dogodka pa je bil 
navdušen tudi »idejni oče« 
prireditve Alojz Emeršič: »Or-
ganizacija takšnega dogodka 
terja kar nekaj dela, toda na 
koncu je vse poplačano, ko 
vidiš, koliko ljudi se zbere ter 
se ob dobri jedači in pijači 

druži. V prvi vrsti je dogodek 
namenjen temu in res sem 
vesel, da je tudi 13. izvedba 
zelo lepo uspela.«

DRUŽINA EMERŠIČ – 
TRŽEC 2:2 (1:1)

Strelca za družino Emeršič: 
Timi Petek, Alen Emeršič; strel-
ca za Tržec: Levstik in Krajnc

DRUŽINA EMERŠIČ: Jože 
Klajnšek, Ivan Emeršič, Jan Bel-
šak, Bojan Emeršič, Borut Emer-
šič, Alojz Emeršič, Darjan Emer-
šič, Alen Emeršič, Boris Emeršič, 
Franci Emeršič, Timi Petek, De-
nis Merc, Vid Hrga, Timi Emeršič. 
Trener: Mirko Emeršič.

TRŽEC: U. Krušič, Krajnc, 
Lesjak, Fideršek, Dajnko, Kozel, 
Da. Skrbinšek, De. Skrbinšek, 
Mlakar, Levstik, Hliš, Mohorko, 
Bedrač, Fras, D. Šeliga, Dizda-
revič, R. Pečnik. Trener: Vojko 
Mišič.

tp

Strelstvo � ISSF WC Gabala - 2. del

Ormožana najboljša v reprezentanci

Nogomet

Foto: Strelska zveza Slovenije

Mlada Ormožana Urška Kuharič in Kevin Venta sta bila z uspe-
šnimi nastopi v azerbajdžanski Gabali najboljša člana slovenske 
reprezentance.

Skupna fotografija ekip Tržca in družine Emeršič

Starejši spremljevalci ptuj-
ske ženske odbojke se boste 
takoj spomnili imena Bojan 
Novak, ki je s ptujskim klu-
bom podpisal dvoletno po-
godbo o sodelovanju na me-
stu trenerja. Na tem mestu je 
že bil v sezonah 1997–2000 
in je v prvi sezoni Ptujčanke 
v prvi ligi popeljal tudi do 
največjega uspeha v zgodo-
vini kluba – do 3. mesta. Po 
tem obdobju je Novak najdlje 
časa deloval v Puconcih, saj je 
pri tamkajšnji ženski zasedbi 
Keme v vlogi trenerja deloval 
kar deset sezon – dve v 3., dve 
v 2. in kar šest sezon v 1. ligi.

Gre torej za izkušenega 
odbojkarskega strokovnjaka, 
katerega cilj v novi sezoni bo 
ŽOK GSV Zava ponovno po-
peljati v 1. državno ligo. Ob 
ponovnem prihodu na Ptuj 
je Bojan Novak dejal: »To je 
zame nov izziv. Vedno, kjer-
koli delujem, se maksimalno 
potrudim, saj si s svojo ekipo 
želim povsod zmagovati. Če 
se nečesa lotim, se tega lotim 

100 % in tako bom želel iz 
igralk potegniti najboljše.« 

S svojim delom, ki bo naj-
prej povezano s pripravami 
ekipe, bo začel ob koncu av-
gusta, ko bodo igralke treni-
rale trikrat tedensko, takšne-
ga trenažnega procesa si želi 
tudi med samim prvenstvom. 
Od trenutne zasedbe novi 
trener pozna dve igralki, Gaj-
serjevo in Stavbarjevo, pred 
prvenstvom pa bo imel do-
volj časa, da spozna in uigra 
tudi ostale. Ekipi se bosta 
zanesljivo priključili novi čla-
nici, sprejemalka-napadalka 
Sara Sakovič (ta bo zame-
njala dosedanjo kapetanko 
Anjo Cvirn, ki je končala 
športno pot, op. a.), ki je na-
zadnje igrala za Kemo iz Pu-
concev, in srbska korektorica 
Jelena Jelović, ki je nastopa-
la nazadnje za ekipo Zemuna. 
Ob omenjenih igralkah lahko 
pričakujemo še kakšno, ki se 
bo pridružila že do sedaj zna-
ni ekipi.

David Breznik

V Radljah ob Dravi je v nede-
ljo, 11. 6., potekal zaključni ma-
sters sezone za vse starostne 
kategorije. Na turnirju je imelo 
pravico nastopa le 16 najboljših 
glede na lestvice NTZS v vsaki 
kategoriji, tekmovanje pa od 1. 
kroga naprej poteka na izpa-
danje. Udeležili so se ga tudi 
številni mladi igralci in igralke 
NTK Ptuj (Marsel Šegula, Ka-
tja Krajnc, Daniela Tomanič 
Butkovska, Kiara Šegula, Nino 
Šegula) in NTK Cirkovce (Nika 

Belaj, Lara Belaj, Ina Unger, 
Zoja Žolek), kar kaže na dobro 
delo z mladimi v teh sredinah.

Dvema iz te druščine se je 
uspelo uvrstiti tudi na zma-
govalne stopničke, kar sta si 
z osvojitvijo 3. mesta priborili 
Nika Belaj med kadetinjami in 
Kiara Šegula med mlajšimi ka-
detinjami (na fotografiji). Pred-
stavnica NTK Cirkovce Nika 
Belaj si je to zagotovila s četrt-
finalno zmago proti Danieli To-
manič Butkovski (3:2). Odmev-

Odbojka � ŽOK GSV Zava

Z Novakom na klopi 
proti 1. ligi

Namizni tenis � Masters

Nika in Kiara na stopničkah

Predsednik ŽOK GSV Zava Ptuj Štefan Vrbnjak (desno) in novi tre-
ner članske ekipe Bojan Novak

Letos v Tržcu prijateljski remi
no zmago je morala za uvrstitev 
na stopničke doseči tudi Kiara 
Šegula – v četrtfinalu je s 3:2 
izločila državno prvakinjo Gajo 
Kobetič (Mengeš). 

Izmed igralcev NTK Cirkovce 
in NTK Ptuj je sezono na najviš-
jem mestu končala Nika Belaj, 
ki je 4. med kadetinjami, 5. sta 
Nino Šegula in Lara Belaj med 
mlajšimi kadeti/-njami, 6. je Ina 
Unger med kadetinjami. 

Končni vrstni red: 
mladinci: 1. Tilen Cvetko 

(Krka), 9.–16. Marsel Šegula;
mladinke: 1. Aleksandra Vovk 

(NTZS), 9.–16. Katja Krajnc, Da-
niela Tomanič Butkovska;

kadetinje: 1. Tjaša Novak (Ka-
juh Slovan), 3. Nika Belaj, 5.–8. 
Daniela Tomanič Butkovska, 9.–
16. Lara Belaj, Ina Unger;

mlajši kadeti: 1. Mihael Ko-
cjančič (Arrigoni), 9.–16. Nino 
Šegula;

mlajše kadetinje: 1. Blažka 
Harkai (Kema), 3. Kiara Šegula, 
9.–16. Zoja Žolek, Lara Belaj.

JM
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Markovci � Konjeniško društvo obuja tradicijo

Srečanje konjenikov in košnja trave 
na stari način
Konjeniško društvo Nova vas pri Markovcih s svojim delom in prireditvami, med katerimi sta tudi 
tradicionalno srečanje konjenikov in kmetijcev ter košnja trave na stari način, ohranja naravno 
in kulturno dediščino.

»Mladim želimo prikazati, kako 

je delo potekalo nekoč, kakšno 

orodje se je uporabljalo za delo na 

polju, starejšim pa želimo obuditi 

spomine na mlade dni in jim po-

kazati najnovejšo mehanizacijo,« je 

poudaril predsednik konjeniškega 

društva Anton Kekec. Spomine ter 

že pozabljena znanja bodo obujali 

ta konec tedna. V soboto ob svitu, 

okrog pol šeste ure, se bodo kosci 

že 16. leto zbrali pred gasilsko-va-

škim domom v Novi vasi, nato pa 

bodo zapele kose v Šturmovcu. Po 

opravljenem delu bo, kot se spodo-

bi, družabno srečanje pred gasil-

sko-vaškim domom.

V nedeljo pa člani konjeniškega 

društva prirejajo 9. tradicional-

no srečanje konjenikov, konjskih 

vpreg, traktoristov, BCS kosilnic, 

starodobne in novodobne kmetij-

ske mehanizacije. Najprej bo ob 

10. uri maša v farni cerkvi v Mar-

kovcih za kmete, delavce, stroj-

nike, dobro letino, blagoslov pri 

delu in za zdravje živine. Nato bo 

ob 14. uri povorka udeležencev 9. 

srečanja, uro kasneje bo kulturni 

program ter blagoslov konjenikov 

in traktoristov, nato pa bo sledilo 

seveda druženje s pogostitvijo.

MV

FOTO: KD Nova vas pri Markovcih

Ptuj � Zlato za OŠ Ljudski vrt

Zlata plaketa za predstavo ptujskih 
osnovnošolcev
S predstavo Slamnati bikec so si ptujski osnovnošolci, člani dramskega krožka OŠ Ljudski vrt, 
prislužili zlato plaketo na državnem srečanju otroških gledaliških skupin.

Minuli vikend so se na državnem 

srečanju v Novem mestu predsta-

vljali mladi igralci. Med njimi so 

bili tudi osnovnošolci OŠ Ljudski 

vrt, ki so pod mentorstvom Simone 

Hazimali pripravili in zaigrali pred-

stavo Slamnati bikec. Tretje- in četr-

tošolci so se med nastajanjem igre 

preizkušali v različnih vlogah, svoje 

igralske in improvizacijske sposob-

nosti pa so najprej predstavili na 

Območnem srečanju otroških gle-

daliških skupin v organizaciji Jav-

nega sklada RS za kulturne dejav-

nosti. Tam so si prislužili vstopnico 

za regijsko srečanje v Ormožu, kjer 

so se med devetimi skupinami 

najbolje odrezali. Na območnih 

srečanjih je bilo letos 240 otroških 

gledaliških skupin, 13 skupin pa se 

je udeležilo državnega srečanja in 

ravno OŠ Ljudski vrt Ptuj je za svojo 

igro prejela zlato plaketo.

Dženana Kmetec

Foto: Boris B. Voglar

Dramski krožek OŠ Ljudski vrt si je na državnem srečanju prislužil zlato plaketo.

Ptuj � 15. ptujske igre 

Viteški dvoboji, plesi in igre
Društvo Cesarsko-kraljevi Ptuj se trudi za ohranjanje, pospeševanje in negovanje zgodovinskih 
običajev mesta in gradu na Ptuju. Eden izmed dogodkov, s katerim udejanjajo svoje poslanstvo, 
so tudi ptujske grajske igre.

Tako društvo Cesarsko-kraljevi 

Ptuj to soboto, 17. junija, prireja 

15. Ptujske grajske igre. Ob 11. 

uri bo slavnostni sprevod pred 

Mestno hišo, pozdrav župana in 

nagovor cesarja Friderika I. Doga-

janje se bo nato preselilo na tur-

nirski prostor ptujskega gradu, 

kjer se bodo ob 14. uri začele de-

lavnice za otroke, od 14.30 dalje 

pa si bo mogoče ogledati poklon 

plemstva in raje cesarju ter vite-

ške dvoboje, plese in igre. Pestro 

dogajanje bo tudi na osrednjem 

dvorišču ptujskega gradu, kjer 

bodo med 18. in 19. uro nastopile 

plesne skupine, ob 22. uri pa bo 

na osrednjem grajskem dvorišču 

ognjeni nastop.

Sočasno bo v večernih urah na 

gradu potekala še Poletna muzej-

ska noč.

MV

FOTO: Črtomir Goznik

Videm � 6. mala likovna kolonija Haloze

Učenci so ustvarjali
Zadnji majski petek smo v Leskovcu, v idilični haloški pokrajini, 
izvedli že 6. malo likovno kolonijo Haloze.

Likovne kolonije se je udeležilo 

17 učencev s svojimi mentorji iz 

šestih osnovnih šol. Ob učenkah 

matične OŠ Videm in podružnič-

ne OŠ Leskovec so ustvarjali še 

učenci iz OŠ Kidričevo, OŠ Mar-

kovci, OŠ Majšperk, OŠ Podlehnik 

in OŠ Žetale. Letošnja tema kolo-

nije je nosila naslov Haloze skozi 

otroške oči. Po glasbenem uvodu 

so učence in njihove mentorje 

pozdravili in nagovorili župan 

občine Videm Friderik Bračič, 

ravnatelj OŠ Videm Robert Murko 

in mentor likovne kolonije Marko 

Kunčnik, likovni pedagog na OŠ 

Videm.

Odprtje razstave likovnih del 

učencev, nastalih na 6. mali likov-

ni koloniji, bo v nedeljo, 18. junija, 

v Domu patra Miha Drevenška v 

Vidmu pri Ptuju. Lepo vabljeni!

Marko Kunčnik
 Foto: MK

Ptuj � MePZ DU Ivana Rudolfa Breg

Pesem razveseljuje
V Domu krajanov na Bregu je 1. junija potekal letni koncert 
MePZ DU Ivana Rudolfa Breg Ptuj pod vodstvom Danila Jeze.

Oder so si tokrat delili z MoPZ 

Jezero KD Budina-Brstje, katerega 

zborovodkinja je Marija Štoeger, 

tudi pevka v MePZ DU Ivana Ru-

dolfa Breg, prejemnica plakete 

Franca Lačna za življenjsko delo 

na področju vokalne glasbe. MePZ 

Breg se je javnosti prvič predsta-

vil pred 14 leti. Od takrat dalje se 

redno udeležuje pevskih revij in 

srečanj. Sodelujejo pa tudi na pri-

reditvah in proslavah ZKD občine 

Ptuj. Vsako leto v tem času pri-

pravijo svoj letni koncert z gosti, 

ki je edina tovrstna prireditev v 

tem delu MO Ptuj oz. na območju 

ČS Breg-Turnišče. Razveseljujejo z 

umetnimi pesmimi, ponarodelimi 

in različnimi priredbami domačih 

in tujih avtorjev. 

Pevcem se je za ubrani nastop 

zahvalila predsednica MePZ Ivana 

Rudolfa Breg Silva Kajtezovič.
MG

Foto: MG

MePZ DU Ivana Rudolfa Breg



»Leta 1975 se je Krajevna sku-

pnost Cirkovce odločila, da bo 

zgradila vrtec. Idejna vodja uredi-

tve prizidka k osnovni šoli sta bila 

takratni ravnatelj OŠ Cirkovce Bo-

gomir Jurtela in za krajevno sku-

pnost Maks Medved. Septembra 

1977 je vrtec sprejel prve malčke. 

Najprej je bil enooddelčni, kmalu 

so odprli še drugi oddelek. Otro-

kom so hrano kuhali v šolski kuhi-

nji OŠ Cirkovce, kar se je ohranilo 

vse do danes. Sprva je cirkovški 

vrtec deloval kot enota Vrtca Ptuj, 

po ustanovitvi samostojne obči-

ne pod okriljem OŠ Kidričevo in 

novoustanovljenega zavoda Vrtec 

Kidričevo, zadnjih pet let deluje v 

okviru OŠ Cirkovce,« pravi ravna-

teljica OŠ Cirkovce Ivanka Korez 

in dodaja: »V tem obdobju se je 

spreminjal tudi vzgojno-izobraže-

valni program vrtca in kar nekaj 

strokovnih sodelavk si je ob teh 

spremembah nabiralo strokovne 

izkušnje. Sedanji program je po 

meri otrokom, staršem in vzgojite-

ljicam, ker omogoča postopnost, 

kreativnost, individualnost. Je od-

prt, razvijajoč in dostopen vsem, 

ki v njem sodelujejo. Zavedamo 

se, da je otrokom, ki so vključeni 

v vrtec, poleg varstva treba nuditi 

še veliko izobraževalnih vsebin, ki 

zajemajo vsa področja kurikulu-

ma za vrtce. Strokovni delavci se 

trudimo, da bi življenje in delo v 

vrtcu potekala na zanimiv, igriv in 

otrokom prijazen način.«

Z leti, ko so šolski prostor v 

Cirkovcah obnavljali in dograje-

vali, se je širil tudi vrtec. Število 

oddelkov so postopoma poveča-

li na pet, a so peti oddelek, ki je 

bil v prostorih šole, pred dvema 

letoma ukinili. Trenutno imajo 

štiri oddelke, po dva prvega in 

dva drugega starostnega obdo-

bja. Letos vrtec obiskuje 72 otrok, 

OŠ Cirkovce pa 203 učenci v 11 

oddelkih. V novem šolskem letu 

2017/18 bo število otrok v vrtcu 

ostalo enako (72), glede na pro-

storske zmožnosti imajo zapolnje-

na vsa mesta. Šolo bo od septem-

bra obiskovalo 12 učencev več kot 

v tem šolskem letu (215).

Mojca Zemljarič

Organizacijo festivala s skoraj 

20-letno tradicijo letos prevzema 

novoustanovljeni Javni zavod za 

turizem, kulturo in šport občine 

Ormož. Prvi od dogodkov ormo-

škega poletnega festivala bo že 

ta petek, 16. junija, ko bo igralec 

Vlado Novak v vlogi Pištija Gaja-

ša v monodrami "Gajaš, arestant" 

na ormoškem grajskem dvorišču 

razkril, kaj se je zgodilo z njim, 

potem ko je tistega usodnega ju-

tra nameril pištolo v enega izmed 

svojih tovarišev in pritisnil na pe-

telina.

V ponedeljek ob 19. uri sku-

paj z Glasbeno šolo Ormož pri-

pravljajo Nastop učencev plesne 

pripravnice in baleta. Ta četrtek 

bo ob 19. uri na Humu pri Or-

možu potekala maša za domovi-
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Ormož � V pestrem naboru dogodkov za vsakogar nekaj

Začenja se Ormoško poletje 2017
Ta konec tedna se v Ormožu začenja največje dogajanje, ki ga prinaša poletje – Ormoško poletje 2017. V malem 
mestu se bo v okviru poletnega festivala vse do sobote, 29. julija, zvrstilo vsega skupaj 22 najrazličnejših prire-
ditev. Osrednje prizorišče bo tudi letos grajsko dvorišče.

Foto: Foto Žalar

Letošnji festival Ormoško poletje bo bogat in pester, tako da se bo za vsakogar nekaj našlo.

Vitomarci � Odprli skupni turistično-informativni center

Za večji turistični razvoj in promocijo
V okviru projekta Detox so v Vitomarcih 14. junija v prostorih občinske stavbe občine Sveti Andraž odprli skupni Turistično-informa-
cijski center, ki bo opravljal promocijo za celotno območje občin, ki so vključene v projekt.

Ta se je začel izvajati lani prve-

ga oktobra in bo zaključen konec 

septembra leta 2018. Vrednost ce-

lotnega projekta presega 900.000 

evrov, od tega odpade na obči-

no Sveti Andraž dobrih 166.000 

evrov, pri čemer je 85 odstotkov 

vrednosti projekta sofinancirane-

ga iz Evropskega sklada za regio-

nalni razvoj. Županja občine Sveti 

Andraž Darja Vudler je ob odprtju 

TIC-a poudarila, da je izjemno ve-

sela, da lahko sodeluje v tem pro-

jektu s tako izjemnimi partnerji, 

s katerimi so med njegovim izva-

janjem postali dobri prijatelji. Z 

njim bodo novo življenje vlili tudi 

Hrgovi domačiji, ki je v zaključni 

fazi obnove, kjer so uredili sani-

tarije, električno napeljavo in go-

spodarski del s kuhinjo, v okviru 

katere bodo potekale številne de-

lavnice in bogato društveno doga-

janje. Osrednji del Hrgove domači-

je pa bo še naprej urejen kot mu-

zej. Uredili so tudi parkirišče, do 

konca poletja pa bodo do Hrgove 

domačije uredili tudi pot. Županja 

je povabila tudi že na tridnevno 

dogajanje na Hrgovi domačiji od 

23. do 26. junija, ki bo združeno z 

uradnim odprtjem in nekaterimi 

dejavnostmi s področja kulturne 

in etnološke dediščine. Med dru-

gim bodo izvedli prikaz starih 

običajev, v katerih se bodo obisko-

valci lahko tudi sami preizkusili, 

in kmečke igre, ki se bodo odvijale 

tudi pred OŠ Vitomarci. Pri izved-

bi programa bodo sodelovali DU 

Sv. Andraž, KUD Vitomarci, TD Vi-

tomarci in PGD Vitomarci. Zadnji 

vikend v avgustu pa bo v zname-

nju kina na prostem s slovenski-

mi in hrvaškimi filmi. Skupni cilj 

občin, vključenih v projekt, je, da 

bi ta polno živel tudi po izteku 

oz. doživel vsebinsko nadgradnjo, 

idej in predlogov je že danes veli-

ko. Zadovoljen je tudi predsednik 

TD Vitomarci Kristijan Majer, ki 

je poudaril, da se bo z odprtjem 

TIC-a turizem v občini Sveti An-

draž lahko končno začel razvijati. 

„Imamo velik potencial, ki ga zdaj 

lahko počasi začnemo razvijati. 

Zahvaljujemo se vsem, ki so kakor 

koli prispevali pri njegovi vzposta-

vitvi, saj bomo od zdaj naprej lažje 

vzpostavljali vezi med ponudniki 

turističnih produktov in samimi 

turisti. Potrudili se bomo po naj-

boljših močeh.“

V okviru projekta Detox bodo 

zaživeli še nekateri drugi projek-

ti s področja kulturne dediščine 

v občinah Lenart, Vinica, Donja 

Voća, Sveta Ana in Varaždin.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Z otvoritvene slovesnosti, ki je potekala 14. junija pred občinsko 
stavbo v Vitomarcih.

Foto: Črtomir Goznik

Skupni turistično-informativni center, sedež ima v zgradbi občine Sveti Andraž v Vitomarcih, opravlja 
naloge promocije za celotno območje partnerjev projekta Detox. V njem deluje tudi pogodbena pošta.

no in kresovanje, na ormoškem 

grajskem dvorišču pa zaključna 

prireditev dijakov Gimnazije Or-

mož, naslovljena Poletna noč. Še 

posebej veselo bo naslednji dan, 

v petek, 23. junija, ko pripravlja-

jo osrednjo občinsko proslavo 

ob dnevu državnosti, odprtje fe-

stivala Ormoško poletje, kjer bo 

skupaj s Tanajo Novak nastopal 

domačin Tomaž Zamuda, ter 14. 

ormoški nočni tek.

Sicer pa se bo v programu vse 

do konca julija zvrstilo vsega sku-

paj 22 prireditev. Med njimi števil-

ni koncerti; kjer bodo tudi letos 

znana imena slovenskih glasbeni-

kov od Tinkare Kovač & Gala Gju-

rina, Mance Špik & Isaaca Palme 

& Ansambla Opoj, Ditke & Ferija 

Lainščka … Prvič se bo v Ormožu 

predstavila tudi Vokalna skupina 

Melos. Odvijali se bodo še števil-

ni drugi dogodki: predstavitev 

publikacije in razstave ormoške 

enote Pokrajinskega muzeja Ptuj-

Ormož Likalniki sveta iz zasebne 

zbirke Erika Oblaka, komedija Me-

stnega gledališča Ptuj Najstarejša 

obrt, degustacije Vinska pravljica 

v objemu grajskih zidov, pa lite-

rarni večer, kjer bodo govorili o 

romanu »Pevci pozabljenih pe-

smi« avtorja Jerneja Dirnberka, 

člana skupine Mi2; večer glasbe, 

poezije in vina »Boginja z zamu-

do« z Majo Gal Štromar, Mitjem 

Simičem in priznanim vinskim 

strokovnjakom Jožetom Rozma-

nom … Niso pozabili niti na naj-

mlajše. Za otroke bodo zanimive 

otroške predstave Strašni Vitez 

– Brata Malek, Potovanje na otok 

zakladov in Škratovo ime ter že 4. 

Rožmarinkin festival, kjer se bodo 

skupaj z Rožmarinko in Piko No-

gavičko zabavali v Pikini deželi. Za 

konec festivala pa sledi še Odprta 

kuhja v izvedbi Kluba ormoških 

študentov ter s tem tudi odprtje 

letošnjega festivala O.F.A.K. s kon-

certom zabavne glasbe.

Na večino dogodkov je prost 

vstop, za plačljive dogodke pa 

vstopnina znaša od enega do pet 

evrov. Prodaja vstopnic poteka 

v turističnoinformacijskem cen-

tru v ormoškem gradu ter eno 

uro pred začetkom predstave na 

prireditvenem prostoru. Organi-

zatorji pa še sporočajo, da bodo 

prireditve v primeru dežja ali hla-

dnega vremena potekale v Domu 

kulture Ormož ali v prostorih Un-

terhunda v gradu.

Monika Levanič

Cirkovce � Štiri desetletja delovanja vrtca

Povej mi pravljico
V Vrtcu Cirkovce, ki deluje v okviru tamkajšnje osnovne šole, 
letos zaznamujejo 40 let delovanja. Jubilej so proslavili s prire-
ditvijo, ki so jo poimenovali Povej mi pravljico. 

Foto: Vrtec Cirkovce

Vzgojiteljice in otroci so na prireditvi uprizorili utrinke iz pravljic Muca copatarica, Žogica Nogica, 
Sapramiška in Zvezdica Zaspanka. Šolski sklad je za vse otroke pripravil tudi darilce – žogo.



gripi) na malaričnem ob-
močju, v sedmih do osmih 
dnevih po prihodu, tudi če 
jemljete antimalarike. 

• Večina drisk mine v 1–3 
dneh – če se driska ne umi-
ri, če imate visoko vročino, 
kri in sluz v blatu ali ste 
močno dehidrirani, se nujno 
posvetujte z zdravnikom. 

• V visokih hribih – vedno, 
kadar simptomi (opisani 
pod točko 1) ne minejo tudi 
po spustu na nižjo višino, 
oz. če se stopnjujejo.

• Ob pojavu bolečine v mečih 
po dolgem poletu.

• Ob znakih in sumu na son-
čarico, ko človek izgublja 
zavest.

Prav tako se k zdravniku napo-
tite, če boste imeli po vrnitvi 
domov naslednje težave: 
• driska, ki ne pojenja ali 

stalno prisotno bruhanje, 
• zlatenica, 
• novonastale spremembe na 

koži, 

• možne spolno prenosljive 
bolezni, 

• vročino ali simptome, po-
dobne gripi – ob vrnitvi 
ali še eno leto po vrnitvi iz 
malaričnega območja, še 
posebej, če se pojavi v prvih 
treh mesecih po vrnitvi, 
četudi ste jemali preventivna 
zdravila.

Metka Petek Uhan, 
dr. med., spec. družinske 

medicine, ZD Ptuj
Literatura: Publikacija združenja družinskih 
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rano in psa zaščitil z antibiotiki. 

Prav tako bo pes dobil terapijo 

zoper bolečine in tabletke anti-

biotika za domov in težava bo 

v kratkem sanirana. Prav tako 

boste dobili antibiotično mazilo 

oziroma kremo, s katero boste 

vsak dan mazali rano. Bepanten 

je sicer v redu krema, vendar ne-

primerna za inficirane in zlizane 

rane. Zaščitni ovratnik naj ima 

kužek nameščen kar nekaj dni, 

saj bolečino kasneje nadomesti 

srbenje rane, ki ponovno stimu-

lira psa k lizanju. 

Ko bo problem z rano rešen, 

pa se bo treba posvetiti osnov-

nemu vzroku, ki je privedel do 

stanja, v katerem je kužek sedaj. 

Predlagam, da se pogovorite z 

veterinarjem glede bolečin v 

sklepih, glede alergije, možni 

vzrok so lahko tudi klopne bo-

lezni, predvsem borelioza. Pri 

12 letih ima kužek zelo verjetno 

kronične spremembe v sklepih 

in bo potreboval terapijo s pro-

tibolečinskimi in protivnetnimi 

zdravili. Napoved zdravljenja je 

vsekakor ugodna, le nekaj potr-

pljenja in angažiranja pri vete-

rinarju bo potrebno. Svetujem 

vam, da ukrepate čim prej in 

tako omogočite svojemu psu, da 

bo spet normalno živel.
Emil Senčar, dr. vet. med.

Vzrokov, da si je vaš pes začel 

gristi tačke, je lahko več. Lahko 

gre za bolečinsko stanje v kate-

rem od sklepov, lahko je vzrok 

alergija, lahko nervoza in še bi 

lahko našteval. Mogoče v tem 

trenutku niti ni toliko pomem-

ben vzrok, kajti kuža si je z gri-

zenjem že naredil škodo, naredil 

si je rano, ki ga skeli in boli. Vse 

to ga še bolj stimulira h grizenju 

in lizanju obolelega mesta, kar 

pomeni, da je v tako imenova-

nem zaprtem krogu. Bolj si liže 

in grize, bolj ga boli. Ukrepati 

morate takoj, in to energično. 

Najboljša zaščita zoper grizenje 

in lizanje je zaščitni ovratnik, ki 

ga psu namestite na vrat tako, 

da mu sega vsaj 10 cm dalje od 

konice gobčka. Ovratnik mora 

biti fiksiran na vrat z močno 

ovratnico, da si ga pes ne more 

sneti. To je zanesljiva in preiz-

kušena metoda, čeprav pes ne 

bo najbolj zadovoljen. Opletal 

bo z glavo in se poskušal rešiti 

motečega ovratnika, vendar če 

bo v redu nameščen, si ga ne 

bo mogel sneti. Na tak način 

boste zanesljivo preprečili sa-

mopoškodovanje pri vašem psu 

in prizadejane poškodbe bodo 

lahko celile. S tem ste opravili 

prvi in zelo pomemben del pri 

zdravljenju svojega psa, saj ste 

preprečili grizenje in lizanje 

rane. Pregledati morate rano, ali 

je nabrekla, krvava in v teh vro-

čih dneh lahko zelo hitro dobi 

neprijeten vonj, kar pomeni, da 

je močno inficirana. Če je tako, 

svetujem, da psa nemudoma pe-

ljete k veterinarju, ki bo oskrbel 

Foto: Črtomir Goznik

Emil Senčar, dr. vet. med.

Pred nami so počitnice, poto-
vanja v tuje kraje. Da bi bile 
počitnice čim prijetnejše, nekaj 
nasvetov, kaj vas lahko doleti 
in kako preprečiti, če pride do 
težav.
Informirajte se glede: 
• cepiva – nekatere države 

imajo spisek obveznega 
cepljenja, brez katerega ne 
boste mogli vstopiti vanjo. 
Nekatere imajo seznam 
priporočljivih cepiv. Ne 
pozabite na cepilno knjižico, 

• antimalarikov – zdravil, ki so 
potrebna za preprečevanje 
in zdravljenje malarije. Ker 
malarijo prenašajo različne 
vrste komarjev na različnih 
območjih in ker se lahko s 
časom pojavi tudi rezisten-

ca, zdravila za vsa malarična 
območja niso enka in se 
tudi s časom lahko spre-
minjajo. Svetujemo vam, 
da pred potjo v oddaljene 
kraje: 

• obiščite vaš območni Zavod 
za zdravstveno varstvo 
Ambulanto za potnike vsaj 
6–8 tednov pred načrtova-
nim potovanjem in se infor-
mirate o cepljenjih, zaščiti z 
zdravili in drugih tveganjih,

• obiščite osebnega zdravnika 
in se z njim pogovorite 
glede kroničnih bolezni in 
zdravil, ki jih morate nesti 
s seboj, 

• ne pozabite tudi na popotno 
zdravstveno zavarovanje,

• pred potovanjem preglejte 

ustrezne spletne strani glede 
trenutnega stanja na ob-
močju, ki ga želite obiskati 
(naštete spodaj), in aktual-
nih nasvetov za potnike, 

• prav je, da ima popotnik s 
seboj na poti tudi opremo 
za prvo pomoč in nekaj 
zdravil za samozdravljenje v 
nujnih primerih.

Osnovna potovalna lekarna, 
ki si jo lahko pripravite sami 
in zdravila, ki jih dobite brez 
recepta, lahko vsebuje: 
• pribor za prvo pomoč – 

termometer, gaze, obliže, 
mikropor, antiseptično in 
antibiotično kremo za rane, 
škarjice, 

• osnovna zdravila: kapsule 
za blažitev driske, tabletke 

proti zgagi, za alergije po-
trebujete antihistaminik, 
za zbijanje vročine (para-
cetamol), proti bolečinam 
(paracetamol), proti slabosti 
med vožnjo, rehidracijsko 
raztopino, 

• tablete za razkuževanje oz. 
pribor za fi ltriranje vode; 
sončne kreme in kreme za 
pomiritev opeklin; tekočina 
ali robčki za razkuževanje; 
kreme oz. pršila proti ko-
marjem (vsaj 30 % DEET 
za malarična območja),

• ne pozabite na svoja redna 
zdravila. Pazljivi bodite pri 
prehodu meje z zdravili, 
kajti nekatera zdravila so 
v določenih državah lahko 
sumljiva ali celo ilegalna. 
Prav tako tudi glede zdravil 
in pripomočkov (npr. insuli-
na) na letalu.

3. Kdaj morate k zdravniku?
• Takoj ob pojavu povišane 

telesne temperature, mrzlice 
(oz. simptomov podobnih 

Tačke in repki

Kužek si grize tačke
Pozdravljeni, imam psa starega 12 let, mešanca, težkega približno 10 kg. Začel si je gristi tačke (ne dolgo nazaj), sedaj 
ima že rano in malo krvavi. Bojim se, da bi prišlo do hujšega vnetja. Namazala sem mu jo s kremo bepanten. Kaj drugega 
lahko storim in kaj bi lahko bil vzrok?

Foto: osebni arhiv

Zdravstveni nasveti

Bolezni na potovanju  (2. del)

NIJZ s priporočili, ki veljajo 

za vsak večji požar, prebival-

ce na prizadetih območjih 

še vedno poziva, naj ves čas 

upoštevajo priporočila ekip 

za reševanje, osebe, ki so bile 

izpostavljene dimu in smradu 

ter čutijo zdravstvene težave, 

pa naj se posvetujejo s svojim 

zdravnikom.

Če je vidna kakršna koli one-

snaženost okolja, je najbolje, da 

se temu območju izognejo, do-

kler to ne bo očiščeno. Dobro 

se je izogibati tudi območjem, 

kamor se je širil dim. Priporo-

čajo, da vrtnin in sadja, ki bi 

glede na doseženo stopnjo ra-

sti oz. zrelosti že bili primerni 

za uporabo in se ne dajo ustre-

zno olupiti, ne uporabljajo. To 

velja tudi za ostale plodove do 

objave nadaljnjih navodil.

Vsem, ki se odločijo za inten-

zivno gibanje na prostem, še 

zlasti tiste dejavnosti, pri kate-

rih se zelo praši, svetujejo, naj 

pri tem vsaj čim bolj omejijo 

stik z zemljo, travo, peskom, 

prahom, po gibanju pa si teme-

ljito umijejo roke in dele telesa, 

ki so prišli v stik s temi snovmi. 

Na NIJZ dodatno odsvetujejo 

tudi izvajanje aktivnosti v in na 

površinskih vodah.

Če je mogoče, naj ljudje pre-

prečijo raznos onesnaževal z 

zemljo, peskom in prahom v 

neonesnažena območja, de-

nimo pri menjavi obutve pri 

prehodih z vrta v stanovanje. 

Svetujejo redno čiščenje praha 

na površinah v bivalnih prosto-

rih - okenske police, igrala in 

vrtno pohištvo naj se očistijo 

z detergentom. Pred vstopom 

v bivalne prostore je priporo-

čljivo z mokro krpo ali brisačo 

obrisati tudi hišne ljubljenčke. 

Tudi ti naj se čim manj zadržu-

jejo na onesnaženem območju, 

dokler to ni očiščeno.

Ob uporabi pitne vode je 

treba po trditvah NIJZ upo-

števati priporočila upravljav-

ca vodovoda oz. Uprave RS 

za zaščito in reševanje. Če se 

prebivalci oskrbujejo z vodo iz 

kapnice, do nadaljnjega oz. do 

novih priporočil odsvetujejo 

njeno uporabo. Zaradi spira-

nja morebitnega onesnaženja 

svetujejo, da prekinejo dotok 

s streh in drugih površin v zbi-

ralnik kapnice.

Ker NIJZ skrbi zlasti zaščita 

otrok, v dopolnjenih priporo-

čilih, ki so v celoti dostopna na 

spletnih straneh NIJZ, opozar-

jajo, naj ta smiselno upoštevajo 

vrtci, šole, centri za šolske in 

obšolske dejavnosti, športna 

društva in druge organizacije, 

ki vključujejo otroke in šolarje 

na prizadetem območju. 
(sta)

Pomagajmo si

V Ljutomeru odsvetujejo dejavnosti, pri katerih se zelo praši
Nacionalni inštitut za javno zdravje (NIJZ) je v ponedeljek na svoji spletni strani objavil dopolnjena priporočila prebivalcem Ljutomera po požaru v podjetju Eko Plastkom. Skrbijo jih zlasti 
otroci. Ti naj ne izvajajo dejavnosti, pri katerih se zelo praši, naj se ne igrajo na zemlji ali v peskovniku, tudi če je bil ta v času požara pokrit, svetujejo.

Vprašanja v zvezi z nego in 
zdravjem hišnih ljubljenčkov 
pošljite na naslov: nabiral-
nik@radio-tednik.si ali po 
pošti na: Uredništvo Štajer-
skega tednika, Osojnikova 
cesta 3, 2250 Ptuj, za Tačke 
in repke.

Foto: Črtomir Goznik

Foto: splet
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Jernej in Urška sta barve Ptuja 

uspešno zastopala v plesnem šovu 

Zvezde plešejo. Iz tedna v teden 

sta s simpatičnimi nastopi in is-

krenostjo navduševala televizijske 

gledalce, ki so jima namenili nema-

lo glasov. »V Perutnini Ptuj smo se 

odločili, da ju za njun uspeh, ki je 

rezultat večmesečnega aktivnega 

angažmaja in truda, s tem pa tudi 

manj časa za zasebno življenje in 

bližnje, pogostimo s piknikom. Pre-

dlagali smo, da na piknik povabita 

svoje najdražje in se jim na simbo-

ličen način zahvalita za podporo in 

'potrpežljivost' v času odsotnosti,« 

so o dogodku povedali v Perutnini 

in dodali: »V prijetnem okolju na ze-

lenici ob reki Dravi se nas je zbralo 

okoli 40. Štejemo si v čast in ponos, 

da smo se jima lahko zahvalili, da 

sta ime Ptuja, ki ga ponosno nosi-

mo tudi v imenu našega podjetja, 

na simpatičen način ponesla med 

ljudi po vsej Sloveniji. Ob tej pri-

ložnosti smo zbranim predstavili 

novo piknik linijo iz Perutnine Ptuj 

– piknik linijo brez E-jev in aditivov. 

Pridružil se nam je Zavod za turi-

zem Ptuj, ki je obiskovalce pope-

ljal na prijeten sprehod z ogledom 

ptujskih znamenitosti. Grand hotel 

Primus pa je ptujski plesni zvezdi 

presenetil z razvajanjem v njihovem 

Valens Augusta wellness centru.«
MZ

Ptuj � Perutninina zahvala Urški in Jerneju

Piknik ob Dravi
Perutnina Ptuj je prvi junijski petek na pomolu pri Termah Ptuj priredila piknik oziroma druženje 
v naravi s trenutno najbolj znanim ptujskim plesnim parom Urško Vučak Markež in Jernejem Bren-
holcem.

Foto: Črtomir Goznik

Urška Vučak Markež in Jernej Brenholc sta publiko v šovu Zvezde plešejo navdušila s spontanimi, iskre-
nimi, igrivimi in simpatičnimi nastopi.

Sprehod s psi je tudi letos 

potekal pod okriljem 2. Drava 

festivala, organizator dogodka 

pa je podjetje Vejica, Rado Škr-

janec, s. p., v katerem se ukvar-

jajo tudi z varstvom psov.

Ljubitelji kosmatincev so se 

na zadnjo majsko soboto zbrali 

v športnem društvu (ŠD) Canis, 

se vpisali v seznam sodelujočih 

ter prejeli spominska darilca 

in nato podali proti Puhovemu 

mostu. Pot so nadaljevali ob 

Dravi, skozi Mestni park ter se 

nato vrnili do prostorov ŠD Ca-

nis. Skupaj s svojimi ljubljenčki 

so pohodniki prehodili ka-

kšnih pet kilometrov.

Kot pojasnjuje vodja projek-

ta Mateja Tomašič, so se letos 

odločili, da sprehod organizi-

rajo že maja in ne junija, kot 

je bilo lani. Zaradi prevelike 

vročine, ki je psom in spre-

hajalcem lani povzročala kar 

nekaj težav, je bila odločitev 

očitno na mestu. Simbolična 

prijavnina je znašala 5 evrov na 

osebo, zbranih 135 evrov pa so 

v celoti namenili Društvu proti 

mučenju živali Ptuj, ki poma-

ga živalim v stiski. Pohoda se 

je udeležila tudi predsednica 

Društva proti mučenju živali 

Ptuj Kristina Pšajd. 
Dženana Kmetec

Ptuj � Sprehod s psi

Lani junija, letos maja
Da bi zbrali prepotrebna sredstva Za društvo proti mučenju živali Ptuj, so se organizatorji 
lani prvič odločili za izvedbo dobrodelnega Sprehoda s psi. Odziv je bil dober, zato so ga 
ponovili tudi letos. 

Foto: ČG

Sprehod s psi je bil letos izpeljan drugič.

SESTAVIL 
EDI

KLASINC

BIVANJE,  
EKSISTENCA

FRANCOSKI 
FIZIK 
CURIE

STEPSKA 
ANTILOPA

ITALLIJ. 
OPERNA 
PEVKA 

TEBALDI

SVETIŠČE 
BOGINJE 
ATENE

NASLON

STEKLENA 
CEVKA Z 
MERILNO 
LESTVICO

REKA V 
FRANCIJI, 

SENA

TEPEC

PONAVLJENJE 
BESEDE

3825 SAMOTA 
(REDKO)

ONANIJA, 
SAMO ZA 
DOVOLJE-

VANJE

ODPOVED PRIPADNIK 
BASKOV

ČLOVEKOV 
ČASOVNI 

CIKEL POZAVNA UROŠ
BEDRAČ

IZVIRNEŽ, 
POSEBNEŽ

ZAVETJE, 
ZATOČIŠČE

DREVO 
GORSKI 
JESEN

PREBIVALEC 
ZDA, 
JENKI

ČARLI NOVAK

SINTEZIJA
DELO
ELE

PEROCI

SKLADBA 
ZA 

POČASNO 
IZVAJANJE

REZULTAT OKRUTEN 
MUČITELJ

DOPISUJ 
V ŠTAJERSKI 

TEDNIK

ENOCELIČNI 
ORGANIZEM

ELEMENT 
SRBŠČINE

ESTONEC

RDEČKAST 
PLANET

IZRAZ 
PRI 

TAROKU

OSNOVNO 
ŽIVILO 

ŽIVALSKEGA 
IZVORA

KROMPIR-
JEVA KAŠA

PEVEC 
(ČARLI)

KRAJ
PRI

KOČEVJU

ZELENICA 
V PUŠČAVI IZOLACIJA PROSTI 

TEK
ANTIČNI 

VIS
TOVARNA V 
BEGUNJAH

GLOBOKA 
NEZAVEST

INDIJSKI 
HRAST

IZGRED DLAKA 
POD NOSOM BIZMUT

NASPROTJE 
VOJNE

BRITANSKA 
LET. DRUŽBA

PODZEMNI 
HODNIK

IVAN
ZAJC

MURSKA 
SOBOTA

MIRNO 
SOŽITJE

SLOVENSKI 
SLOVNIČAR

NOBELIJ EVA 
LOGAR

ROMANA 
LOGAR

SIBIRSKI 
VELETOK

MOKA 
IZ 

MAVCA

NEMORALA

KLADA 
ZA 

SEKANJE 
DRV

RAVNINA

UGANKARSKI SLOVARČEK: BEA = britanska letalska družba, BIRET = steklena cevka z merilno lestvico, ISSA = antični otok Vis, MONADA = enocelični organizem, ONEK = naselje pri Kočevju, ORIBI = stepska antilopa, SAMOTIJA 
= samota (redko), TRBAN = tepec.

REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno:  OPORA, BIRET, SEINE, TRBAN, BIORITEM, SOOBČUTJE, AJATUTAJA, ANDANTE, SRBIZEM, MARS, TRIS, MESO, PIRE, ONEK, OAZA, OSAMA, KER, TIK, INCIDENT, BRK, BI, IZ, MS, IDILA, BOHORIČ, 
JENISEJ, SADRENA MOKA, AMORALA, TNALA, RAVAN.



petek � 16. junija 201720 Doma in po svetu

Prestop Sonca v zna-
menje Raka (21. junij) prinaša ve-
liko zvedave in radovedne energije. 
Prenova vas čaka doma in končno 
se boste morali odločiti, kaj si prav-
zaprav želite in kje so vaše meje. Fi-
nančno stanje bo v vašem primeru 
zelo pesto in zanimivo. Zavedali se 
boste, da iz majhnega raste veliko.

Napredovali boste be-
sedno in v komunikaciji. Nakaza-
no je, da boste našli v sebi moč in 
ustvarjalno energijo. Tako časa za 
počitek ne bo, ampak se aktivno so-
očite z obveznostmi življenja. Spro-
stila in z energijo vas bosta napol-
nila narava in sveži zrak. Odločili 
se boste in stopili korak naprej.

Finančno stanje se vam 
bo popravilo in spremljali vas bosta 
sreča in radost. Zanimivo je, da se 
znajdete v vseh oblikah sodelovanja 
in da vas bo mnogo ljudi povpraša-
lo po nasvetu. Odločni boste na de-
lovnem mestu, kanček kreativnosti 
pričara čarobnost. Ljubezen in ro-
mantika bosta šli z roko v roki.

Kresnica (23. junij) 
bo za vas dan, v katerem najdete 
svoj smisel in prijetne trenutke. 
Ustvarjalna energija bo božala 
vašo dušo, našli boste navdihe v ko-
munikaciji. Zdi se, da boste veliko 
na poti in doživeli uspehe na de-
lovnem mestu. Partnerjevi namigi 
vam bodo v pomoč.

Pred vami je zelo pri-
jeten in umirjen čas. Če se odpra-
vljate na morje, vas čaka ugodna 
romanca. Za vezane bo veljalo, da 
se bodo morali s partnerjem pogo-
voriti in mu povedati svoje mnenje. 
Usodo boste vzeli v svoje roke na 
delovnem mestu in pokazali javno 
svoje ambicije.

V vašo bližino bodo 
prihajali ljudje, ki vas bodo osrečili 
in vam pokazali še drugo pot. Za-
četek tedna bo morda nekoliko bolj 
nemiren in naredili boste pri sebi 
določen obračun. Slabe stvari mo-
rate pozabiti in si dobre zapomniti. 
Partner vas bo koval med zvezde in 
omenjeno vam bo godilo.

Sprehod po gozdu vas 
bo notranje umiril. Veliko bo pri-
ložnosti za romantične večere v 
dvoje. Dokazali boste lahko, da ste 
po naravi zelo romantični. Na de-
lovnem mestu boste imeli v igri več 
želez, toda bodite previdni in poleg 
intuicije uporabite tudi diplomaci-
jo. Poglobili se boste vase.

Ugotovili boste, da 
imate srečo v sebi. Pogumno bo-
ste stopali naprej po svoji poti in 
pri tem ugotovili določeno lepoto. 
Navdih boste našli pri srčnemu iz-
voljencu in skupaj vama bo uspelo. 
Na delovnem mestu bo izstopala 
individualnost, šteli bodo skupinski 
uspehi. Počasi se daleč pride. 

V tem tednu boste zelo 
pridni, delavni in marljivi. Obve-
znosti se bodo kopičile in tako boste 
imeli polne roke dela. Nekaj več po-
udarka boste morali dati svojemu 
zdravju. Preberite si kakšno knjigo 
o zdravi prehrani. V ljubezni boste 
plesali po taktu partnerja. Sprostila 
vas bo narava.

Nakazana je neka 
novost, ki vam bo podarila veliko 
energijo. Oseba nasprotnega spola 
vam bo naklonjena in našli boste 
določen smisel. Poleg romantike 
bo tu tudi kreativna in umetniška 
energija. V ljubezni boste našli do-
ločeno motivacijo in nasvete. Skozi 
delo se boste pilili. 

Pred vami je zelo pu-
stolovski teden, v katerem boste 
imeli veliko časa zase. Lahko se 
odpravite med tabornike in iščete 
svoj zaklad. Pestro in zanimivo bo 
v ljubezni, čeprav morate biti v tem 
obdobju bolj dojemljivi. Največ ak-
tivnosti doživite doma, to bo tudi 
oaza sreče in priložnosti.

Kljub povečanim ob-
veznostim si boste vzeli čas zase in 
za vse tiste dejavnosti, ki so vam 
blizu. Za svoja dejanja boste v ve-
liki meri postali odgovorni in v po-
gledu službe se vam odpirajo novo-
sti. Komunikacija in intelektualni 
izzivi bodo v ospredju. Ljubezen: 
pogovorite se.
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(21. 4. – 20. 5.)
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Jaz sem se s svojimi znanci s 
Poljske držal bolj ob strani in iz-
koristil čas, da smo hitro našli 
prevoz nazaj v mesto. Najeli smo 
taksista, ki je počival malo stran 
od gneče in to se je izkazalo za 
pravilno odločitev. Možak je bil 
namreč bivši podjetnik in zelo 
razgledana oseba, predvsem pa mi 
je prišlo zelo prav, da je znal odlič-
no angleško. Za ceno sva se dome-
nila tako, da je rekel, naj jaz pač 
nekaj ponudim, pa bova baranta-
la. Ker bi mi utegnil koristiti, sem 
mu povedal realno ceno, kot smo 
jo plačali do stadiona, posebej pa 
sem mu dal še nekaj napitnine. Bil 
je vidno zadovoljen, tako da mi je 
dal še svojo telefonsko številko, ki 
sem jo kasneje res nekajkrat upo-
rabil za zbiranje informacij. Super 
dobre volje smo pozno zvečer pri-
speli v center.

Centralni deli mest v Jorda-
niji se razlikujejo od zahodnega 
sveta po tem, da je center mesta 
na Bližnjem vzhodu prepreden z 
butičnimi trgovinicami in tržni-
co, kjer se ogromne množice ljudi 
vsakodnevno zgrinjajo po naku-
pih, v zahodnem svetu pa sta v 
centru mesta večji trg, spomenik 

ali drugo obeležje, kjer se zadržu-
jejo meščani in turisti. Tudi tukaj 
je bilo tako. Nešteto prodajalcev z 
različnimi dobrinami, rokodelci, 
peki in postopači, to tvori utrip 
velikega mesta Amman. 

Ko sem našemu taksistu neka-
ko omenil, da bi šli v center, je 
malce zmajal z glavo, saj je center 
mesta za njihove pojme zelo velik. 
Spomnil sem se, da sem na uvo-
dnem sprehodu v bližini našega 
bivališča videl restavracijo Ha-
shem, ki je znana po vsej državi. 
Tako nas je torej tam odložil, mi 
pa smo po kratkem omahovanju 
popustili našim želodcem in smo 
šli tam na večerjo. Pričakoval sem, 
da bo glede na tradicijo, centralni 
položaj in velik promet tam hrana 
draga in bolj tipa prave zahodnja-
ške restavracije, prijetno pa sem 
bil presenečen, da tam strežejo 
enostavne jedi za vsak žep. Tako 
smo si naročili njihovo priljublje-
no malico, falafel s krompirčk-
om, humusom in solato. Falafel 
so nekakšni polpeti iz čičerike in 
malo fi žola, humus pa sem že v 
enem prejšnjih delov opisal kot 
speštan fi žol s česnom, olivnim 
oljem in začimbami. Ta jed, ki 

Piše: Dani Zorko � Spet na Bližnji vzhod - 12. del

Vegetarijanski dnevi
Bil sem na nogometni tekmi v Ammanu, glavnem mestu Jordanije, in tik ob koncu je na eni strani padel gol, 
da so nasprotni navijači podivjali. Ker je šlo za mestni derbi, je bilo to ime upravičeno šele po tekmi, ko so 
se navijači stepli, da je morala posredovati policija. 

sem jo kasneje še velikokrat na-
ročil, ne vsebuje mesa, tako da 
sem se na tihem odločil za test, da 
bi do konca potovanja, torej ka-
kšna dva tedna, zdržal brez mesa. 
To mi je na koncu sicer uspelo, 
vendar sem že tretji dan po tem 
mojem postu imel veliko krizo za-
radi tega, da so se mi sredi dneva 
že prikazovali pohani piščanci po 
ulici. Takega testa se zlepa hitro 
ne lotim več … Naslednji dan so 
si Poljaki izposodili avto za nekaj 
dni in potem se nismo več videli. 

Odločil sem se, da bivališče v 
Ammanu obdržim dlje časa, saj 
je bilo do okoliških zanimivih 
krajev dokaj blizu. Naredil sem 
si približni načrt, kdaj bi šel kaj 
pogledat, zataknilo pa se je pri 
obisku Mrtvega morja, saj do 
tja preprosto ni javnega prevo-
za. Bolj sem vrtal in iskal, manj 
možnosti je bilo, da bi tja prišel 
poceni. Druga opcija je bila, da 
najamem taksi, kar je bilo sicer 
malo dražje, vendar bi šlo, če bi 
še koga našel za zraven. Tako sem 
se odpravil obiskat druge hotele, 
kjer sem povprašal, ali je kak in-
teresent za skupni izlet, da si de-
limo stroške. Dobil sem najmanj 

Foto: Dani Zorko

Tipičen obrok - falafel, humus in krompirček

Foto: Dani Zorko

Hashem restavracija je najbolj znana oštarija v Ammanu
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deset vizitk, da sem potem zvečer 
še enkrat poklical in imel malce 
sreče – v bližnji hostel je prišla 
Avstralka, ki jo je ta izlet mikal. 
Super, zmenila sva se za naslednji 
dan, da se bova zjutraj dobila, jaz 
pa bom uredil prevoz. Seveda sem 
poklical mojega prijatelja, taksis-
ta Hatmija, ki sem ga spoznal na 
poti s stadiona, in hitro sva se do-
govorila za dobro ceno.

V Ammanu je veliko butič-
nih restavracij, tako da sem gle-
de hrane imel kar pestro izbiro. 
Predvsem v centru mesta prevla-
dujejo prostori s hitro hrano, ki 
pa je glede na evropske standarde 
zelo raznolika. Še posebej sem bil 
navdušen nad slaščičarnami, kjer 
so kraljevali ogromni loparji s 
pecivom in torticami, poleg tega 
pa imajo tam še veliko pekovskih 
izdelkov, ki so odlični. Za večerno 
požrtijo sem se odločil v eni izmed 
stranskih ulic, kjer sem šel nekaj-
krat mimo v izvidnico in videl, 
da so bile porcije zelo solidne. Po 
manjših težavah s komunikacijo 
sem šel kar v kuhinjo, da sem za 
moje vegetarijanske dneve dodal 
še nekaj nasitne hrane, ki me je za-
čuda zdržala do naslednjega dne. 

Dom si je namreč našla prav v bližini gradu, 
ki ga je zgradil princ Vlad Tepes, zato so romun-
ske oblasti začasno prepovedale obisk gradu.

"Okoljsko ministrstvo nam je dalo zeleno luč, 
da štiri medvede ujamemo in jih preselimo dru-
gam. Toda še vedno se nismo odločili, kam jih 
bomo prestavili," je po poročanju francoske ti-
skovne agencije AFP povedal predstavnik lokal-
ne oblasti Emilian Dragnea.

Grad Poenari je zgradil princ Vlad Tepes, ki je 
irskemu pisatelju Bramu Stokerju služil kot nav-
dih za roman o Drakuli iz leta 1897. Romunija je 
sicer dom približno 6000 medvedom, ki predsta-
vljajo kar 60 odstotkov medvedov v Evropi.

STA
Foto: splet

Iz sveta � Romunija

Medvedka z gradu Drakule odganja turiste
Legenda o Drakuli že dolgo ne odganja več turistov od »vampirskega« gradu iz 15. stoletja v Romuniji, precej uspešnejša pa je pri tem velika 
medvedka s tremi mladiči.
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Petek, 16. junij
10:00 dom društva upokojencev Lovrenc na Dr. polju, razstava izdelkov iz delavnic 

ustvarjalnosti ob dnevu invalidov in kroničnih bolnikov občine Kidričevo, 
odprtje razstave

11:00 Jeruzalem, zidanica Malek in dvorec Jeruzalem, Salon Jeruzalem 2017, 
sommeliersko srečanje ob 11. v zidanici Malek, okrogla miza: vino, kuli-
narika, krajina – turistični potenciali Jeruzalemskih goric ob 15.30 v dvorcu 
Jeruzalem, salonska pokušnja vin in srečanje z vinogradniki ob 15.00, Večer-
ja salona Jeruzalem v gostilni Tramšpek v Žerovincih ob 19.00 in podelitev 
častnega članstva društva Sommelier Slovenije ob 20.00

12:00 Kadrenci, Cogetinci, 19. občinski praznik Cerkvenjak, odprtje pločnika in 
modernizirane regionalne ceste

15:00 Pobrežje, športni park, Vidovi dnevi, turnir v kegljanju na vrvici
17:00 Osek, 11. občinski praznik Sv. Trojica v Slovenskih goricah, odprtje ceste 

Odep, Brengova–Zibote
17:00 Laporje, šotor, turistična prireditev Vasi se predstavijo
18:00 Cerkvenjak, Dom kulture, 19. občinski praznik Cerkvenjak, srečanje ljudskih 

pevcev
18:00 refektorij minoritskega samostana na Ptuju, koncert oddelka za harfo ZGŠ v 

samostanu sv. Petra in Pavla na Ptuju, koncert glasbe za harfo, orkester harf
18:00 Lenart, Dom kulture, Len art, poletje v Lenartu, otroški gledališki predstavi 

Mili išče prijatelja in To je moja koza
18:30 Krčevina pri Vurberku, kmetija Lovrenčič, 60-letnica PGD Grajena, vaja
19:00 Ptuj, CID, odprtje razstave udeležencev tečaja fotografi je 2017, mentor 

Stanislav Zebec
19:00 Majšperk, Galerija AP, odprtje razstave Janeza Repnika
19:30 Vurberk, grad, 26. festival narodno-zabavne glasbe Slovenije Vurberk 2017
19:30 Dolena, pred Domom krajanov, Večer pod zvezdami FD Rožmarin Dolena
20:00 Cerkvenjak, šotor na ŠRC, 19. občinski praznik Cerkvenjak, Antonova noč
20:00 Slovenska Bistrica, grad, koncert Društva medicinskih sester Maribor z gosti
20:00 Ptuj, dominikanski samostan, večer poezije in vokalne glasbe, poezija 

Romane Ercegovič, Boštjana Zupaniča in Miroslava Tičarja in vokalna glasba 
Barbare Gabrielle

20:30 Ptuj, križni hodnik minoritskega samostana, koncert zbora in orkestra mla-
dine in otroškega zbora mladine župnije sv. Jurij, sodobna dela in projekcije 
na stene samostana

21:00 Ormož, grajsko dvorišče, festival Ormoško poletje, predstava Gajaš Arestant

Sobota, 17. junij
06:00 Nova vas pri Markovcih, 16. košnja trave na stari način
07:00 Tržec, jama, Vidovi dnevi, tekmovanje v športnem ribolovu za pokal občine 

Videm
08:00 dom društva upokojencev Lovrenc na Dr. polju, razstava izdelkov iz delavnic 

ustvarjalnosti ob dnevu invalidov in kroničnih bolnikov občine Kidričevo, 
razstava je odprta od 8.00 do 18.00

10:00 Videm, OŠ, Vidovi dnevi, odprtje razstave vojna za Slovenijo 91, razstava 
vojaškega muzeja Slovenske vojske

10:00 Ptuj, Galerija mesta Ptuj, Prešernova ul. in dominikanski samostan, Poletna 
muzejska noč Galerije mesta Ptuj, vodstva po razstavi Albina Lugariča ob 18. 
uri, vodstvo po dominikanskem samostanu ob 21. uri

10:00 Miklavž pri Ormožu, 53. praznik KS Miklavž pri Ormožu, kolesarjenje in 
vaške igre

11:00 Ptuj, turnirski prostor gradu, 15. ptujske grajske igre, slavnostni sprevod pred 
Mestno hišo ob 11.00, od 14.00 delavnice za otroke, poklon plemstva in 
raje cesarju, viteški dvoboji, plesi, igre, grajska kuhna, nastop plesnih skupin, 
ognjeni nastop

14:00 Sp. Polskava, praznovanje ob 130-letnici PGD Sp. Polskava, odprtje novega 
gasilskega doma, krst vozila, slavnostni koncert Gasilske godbe na pihala ob 
19. uri in veselica 

15:00 Ptuj, grad, grajska kuhna na dvorišču
15:00 Ptuj, parkirišče pri grajski žitnici, Družinska grajska dirka po polžje
17:00 Videm, velika dvorana, Vidovi dnevi, predstavitev zbornika ob 20. letnici 

delovanja PD Haloze
18:00 Slovenska Bistrica, grad, Poletna muzejska noč in noč v gradu Slovenska 

Bistrica
18:00 Laporje, Šilihova dvorana OŠ Gustava Šiliha, osrednja prireditev ob krajev-

nem prazniku KS Laporje
18:00 Ptuj, grad, Poletna muzejska noč 2017 na ptujskem gradu
18:00 Ptujska Gora, igrišče, Tek po gorski poti
18:30 Gerečja vas, športni park, praznovanje 50-letnice ŠD Gerečja vas, osrednja 

slovesnost s podelitvijo priznanj in družabnim srečanjem ob 18.30, ob 15.30 
in 17.30 tekma

19:30 Velika Nedelja, pred gradom na prostem, komedija Ulica žalostnih obrazov
20:00 Videm, cerkev sv. Vida, Vidovi dnevi, orgelski koncert z gosti in Nina

Nedelja, 18. junij
08:00 dom društva upokojencev Lovrenc na Dr. polju, razstava izdelkov iz delavnic 

ustvarjalnosti ob dnevu invalidov in kroničnih bolnikov občine Kidričevo, 
razstava je odprta od 8.00 do 18.00 

08:00 Miklavž pri Ormožu, 53. praznik KS Miklavž pri Ormožu, dan kulinarike, 
kulinarična razstava, predstavitev olj in kulinarike z bučami, tekmovanje v 
streljanju na glinaste golobe, srečanje starodobnikov, 10 let FS Metla, degu-
stacija vin, gasilska vaja, tekmovanje v streljanju z zračno puško, srnjakov 
golaž

09:00 Ptuj, Terme, Družinski dan v Termah Ptuj, animacijski program
09:00 Ptujska Gora, pri domu krajanov in gasilcev, 11. regijsko tekmovanje gasil-

ske mladine v orientaciji
10:00 Videm, cerkev sv. Vida, Vidovi dnevi, Vidova nedelja – sprevod društev, 

sprevod društev, maša, praznovanje s pogostitvijo na stojnicah
11:30 Videm, dom p. Miha Drevenška, Vidovi dnevi, odprtje 6. male likovne kolo-

nije Haloze skozi otroške oči
14:00 Nova vas pri Markovcih, 9. srečanje konjenikov, traktoristov, konjskih 

vpreg ..., povorka, kulturni program, pogostitev in druženje
15:00 Sp. Polskava, 40. regijsko srečanje godb na pihala Zakorakajmo v sončno 

pomlad
19:30 Velika Nedelja, pred gradom na prostem, komedija Ulica žalostnih obrazov

Ponedeljek, 19. junij
10:00 Zavod Bodidobro, Rajšpova ulica 14, Ptuj, Zaključno srečanje družin, ki 

otroke šolajo doma/predšolskih otrok nimajo v vrtcu
18:00 Ptuj, dominikanski samostan, japonski tradicionalni ples Rankoh Fujima
19:00 Ormož, grajsko dvorišče, festival Ormoško poletje, nastop učencev plesne 

pripravnice in baleta
19:00 Majšperk, kulturna dvorana KPC, koncert glasbene in baletne šole Art nova

Prireditvenik 
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Mali oglasi
STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pele-
te, brezplačna dostava, ugodna cena. 
Horvat – drva, Moškanjci 1 d. Tel. 051 
667 170.

PVC-OKNA in vrata, fasade ter izved-
ba predelnih sten, spuščenih stropov in 
izdelava mansardnih stanovanj – ugo-
dno. Sandi Cvetko, s. p., Lešnica 52, 
Ormož, telefon 041 250 933.

OKNA, rolete, žaluzije, komar-
niki, ugodne cene. Janez Belec, 
s. p., Trnovska vas 50, tel. 041 
884 841; janez.belec@gmail.
com.

UGODNO jeklena strešna sten-
ska kritina od 5,5 € + DDV/
m2. Mail: info@lindap.si www.
lindap.si. Tel. 041 444 397.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiro-
pora – volne. V prednaročilu po-
pusti. Barvanje fasad, zaključni 
ometi, pomoč pri subvencijah, 
vsa notranja slikopleskarska 
dela. Jože Voglar, s. p., Zabovci 
98, telefon 041 226 204.

UGODNO: vse iz inoxa, ogra-
je – deli, okovja za kabine, 
cevi, vijaki, dimniki, litoželezni 
kamini, gorilniki na pelete. Ra-
mainoks, d. o. o., Kopališka 3, 
Kidričevo, tel. 02 780 99 26, 
www.ramainox.si.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – to-
pol, lipo, jelšo, brezo, lahko na 
panju. Nudi žagan les, letve, 
morale, drva za kurjavo, izde-
lavo in prodajo peletov plus in 
sekancev. Tel. 041 403 713.

PRODAM nakladalko Senator 22 Sip 
Šempeter, tračni obračalnik 2,20 in 
prikolico za prevoz živine (kareto), trak 
4 m. Tel. 051 232 015.

KOKOŠI nesnice v začetku nesnosti, 
redno cepljene. Možna brezplačna 
dostava. Kmetija Šraj – Poljčane. Tel. 
031 751 675.

NESNICE, mlade, rjave, sive in črne, 
v začetku nesnosti, cepljene, prodam 
vsak dan od 8. do 17. ure. Soršak, 
Podlože 1, Ptujska Gora.

NESNICE, rjave, grahaste, črne, pred 
nesnostjo. Vzreja nesnic Tibaot, Babin-
ci 49, Ljutomer. Tel. 02 582 14 01.

PRODAM telico simentalko, brejo 9 
mesecev. Tel. 758 18 51 in 031 440 
363.

PRODAM bikca, starega 4 mesece. 
Tel. 051 228 975.

PRODAM drobilnik zrnja »šrotar« in 
mešalnik za krmila, 250 l. Tel. 041 
484 594.

PRODAM bikca simentalca, starega 9 
dni. Tel. 031 840 282.

DOM STANOVANJE

ODDAJAMO apartmaje na otoku 
Pagu – mesto Pag: klima, internet, 
nadkrite terase in parkirišče. Telefon: 
041 276 588.

NEPREMIČNINE

PRODAM gradbeno parcelo v bližini 
Ptuja. Tel. 031 242 571.

RAZNO

BUKOVA drva prodam. Razrezana na 
25, 33 ali 50 cm. Tel. 051 322 240, 
www.anaholz83@gmail.com.

PRODAM lepe železniške tramove – 
švelerje. Cena 15,00 €. Tel. 041 893 
305.

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce, razglednice, 
gašperje in drobnarije. Plačilo takoj. 
Telefon 041 897 675.

PRODAMO - stanovanjsko hišo v Novi vasi - potrebno 
obnove l. izgradnje 1978 , v skupni izmeri  140 m2 in 
parcelo  v velikosti 1.107 
m2  Cena:   79.000,00 �. 
Kontakt: 051/455 010 
ali  02/6208 816 www.re-max.si/Poetovio

Mestni kino Ptuj
Petek, 16. junij: 17:00 Smrkci: 

Skrita vas; 19:00 Mumija; 

21:00 Spomini na ljubezen.

Sobota, 17. junij: 17:00 Smrkci: 

Skrita vas; 18.45 Mirni zaliv; 

21:00 Mumija.

Nedelja, 18. junij: 17:00 Smrkci: 

Skrita vas; 19.00 Mumija; 

21:00 Mirni zaliv.

Dal si nam mnogo, mnogo več,
kot si sanjal. Del nas odhaja s
teboj, a del tebe ostaja v nas,
za večno.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, dedka in pradedka

Ivana Rihtarja
IZ MESTNEGA VRHA 78

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali cvetje, sveče in za svete maše, nam izrekli 
sožalje.
Hvala gospodu župniku Andreju Fegušu za opravljen obred.

Njegovi domači

Zaman je bil tvoj boj,
zaman vsi dnevi tvojega trpljenja,
bolezen je bila močnejša
od tvoje volje do življenja.

ZAHVALA

Viktor Kikelj
IZ PREŽIHOVE UL. 4, PTUJ

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste z nami delili bolečino, izrekli 
sožalje, darovali cvetje in sveče. Hvala vsem, ki ste ga v tako 
lepem številu pospremili na njegovi zadnji poti.
Zahvala g. župniku za opravljen cerkveni obred, pevcem za 
odpete žalostinke, godbeniku za odigrano Tišino, govornici 
ge. Marjani za ganljive besede slovesa in pogrebnemu pod-
jetju Mir.

Žalujoči: žena Rez ka in Stanko z družino

ZAHVALA

Ob izgubi drage mame, babice in 
prababice

Jožefe  Jurgec
27. 12. 1919   † 26. 5. 2017

IZ PARADIŽA

se zahvaljujemo Domu upokojencev Ptuj za nego, gospodu 
dekanu za sveto mašo, pevcem, gospodu govorniku, zasta-
vonoši in pogrebnemu podjetju Mir.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše drage mame, 
babice, prababice, tašče, sestre in tete

Marije Kostanjevec
IZ NOVE VASI PRI MARKOVCIH 47

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, nam 
izrazili sožalje, podarili cvetje, sveče in darovali za svete 
maše.

Žalujoči: sin Janko z družino

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo, 
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.
(J. W. Goethe)

V SPOMIN
Jutri, 17. junija, mineva deset let, 
odkar si nas zapustil, naš dragi

Ivan Vidovič
IZ TURNIŠKE UL. 14, PTUJ

Hvala vsem, ki se z lepo mislijo spomnite na njega in posto-
jite ob njegovem grobu.

Njegovi najdražji

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši,
če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

SPOMIN
Mini lo bo osem let, odkar nas je zapu-
stila draga žena, mama in babica

Ana Vauda
Z ZG. HAJDINE 83 A
Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo ohranjate v lepem spo-
minu.

Tvoji najdražji

Sobota ob 21:00, nedelja ob 10:00: 15. Po-
li maraton, največja kolesarska prireditev v 
Sloveniji; Akcija zbiranja sredstev za urgentni 
center Ptuj; Nov Poslovno-logistični center Goja na Ptuju; 10. občin-
ski praznik občine Cirkulane; Blagoslov obnovljenega zvonika cerkve 
sv. Ožbalta; Varnostni sosvet MOP v skrbi za varnost otrok; Priprave 
na mednarodni glasbeni festival Arsana; Odprtje razstave ustvarjal-
nih delavnic in likovnih del na Rimski ploščadi; Arheološka razstava 
iz cikla Iz ptujskih depojev; Predstavitev projekta Virtualni Mitreji na 
Ptujskem; V Salonu umetnosti razstava konservatorjev-restavratorjev; 
Koncert Pihalnega orkestra Ptuj z večerom svetovnih uspešnic; Z glas-
bo v sobotni večer. Pred male ekrane vas vabi Televizija Ptuj, Video-
produkcija Tinček Ivanuša.

w w w. t e d n i k . s i

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Telefon 
041 358 960.

V OKOLICI Ormoža in Ljutomera do-
stavljamo suho žagovino in oblance 
za nastilj. Boštjan Kosec, naročila: 041 
762 777.

KUPIM kravo ali telico za zakol ali na-
daljnjo rejo. Tel. 041 941 878.



Danes bo spremenljivo oblačno. 
Predvsem sredi dneva, popoldne 
in zvečer se bodo pojavljale krajev-
ne plohe in nevihte. Ob morju bodo 
malo verjetne. Najnižje jutranje tem-
perature bodo od 13 do 18, najvišje 
dnevne od 26 do 31 stopinj C.

Obeti
V soboto bo delno jasno, več oblač-
nosti pa bo v severovzhodni Sloveni-
ji, kjer bo lahko še kakšna ploha. Pi-
hal severni do severozahodni veter. 
Nekoliko hladneje bo. Tudi v nedeljo 
bo na vzhodu še nekaj oblačnosti, 
drugod pa pretežno jasno. Veter bo 
oslabel.

Vremenska slika
Nad srednjo Evropo, zahodnim Bal-
kanom in Alpami je šibko območje 
visokega zračnega tlaka. Ostanek 
šibke vremenske motnje sega iznad 
južnega Balkana proti severnem Ja-
dranu.

Napoved vremena za Slovenijo

»Število primerov v letošnjem 

letu je že preseglo desetletno pov-

prečje (2006–2016), primerov je 

tudi več, kot smo jih registrirali 

leta 2008, ko smo imeli porast 

mišje mrzlice, verjetno pa število 

primerov ne bo tolikšno, kot je 

bilo leta 2012, ko smo imeli pra-

vo 'mišje leto' in v celem letu kar 

185 primerov obolenja HMRS. 

Letošnja sezona mišje mrzlice bo 

verjetno nekje vmes, med tisto 

leta 2008 in tisto leta 2012,« po-

jasnjuje dr. Tatjana Frelih iz NIJZ.

Do prejšnjega tedna so tako 

zabeležili že 40 primerov he-

moragične mrzlice z renalnim 

sindromom (HMRS) in sicer pri 

33 moških in sedmih ženskah. 

Bolniki prihajajo iz že znanih ža-

rišč mišje mrzlice, in sicer 13 iz 

mariborske, po devet iz ljubljan-

ske in novomeške zdravstvene 

regije, po dva iz murskosoboške, 

goriške in ravenske regije ter po 

en primer iz celjske, koprske in 

kranjske zdravstvene regije. Vseh 

štirideset bolnikov je bilo hospi-

taliziranih, umrl ni nihče. »Mišja 

mrzlica se v Sloveniji ponavlja 

vsako leto sporadično (posamič-

ni primeri), ciklično pa tudi kot 

izbruh. Tako smo porast mišje 

mrzlice zabeležili leta 2008, ko je 

v celem letu zbolelo 45 oseb, ter 

leta 2012, ko je zbolelo 185 oseb. 

V letu 2017 so do 8. junija letos 

z Inštituta za mikrobiologijo in 

imunologijo prijavili 39 primerov 

mišje mrzlice, in sicer 13 z obmo-

čja Maribora, po devet z območja 

Novega mesta in Ljubljane, dva z 

območja Nove Gorice ter po en 

primer z območja Celja, Kopra, 

Kranja in Raven.«

Na podlagi do sedaj prejetih 

prijav obolelih pa ocenjujejo, da 

se bo ciklus porasta primerov 

mišje mrzlice v letu 2017 še na-

daljeval: »V nadaljevanju pričaku-

jemo, da bo število primerov še 

naraščalo in doseglo vrh konec 

junija ter nato začelo padati.«

Okužba se s človeka 
na človeka ne 
prenaša

Bolezen poteka v več fazah. 

Značilni klinični znaki so poviša-

na telesna temperatura, mrzlica, 

glavobol, bolečine v križu, sla-

bost, bruhanje, krvavitve v sluzni-

co ustne votline in veznico, krva-

vitve iz nosu, otrpel tilnik, nered-

ko se pojavi prehodna odpoved 

ledvic. Okužbo prenašajo glo-

davci, v našem okolju predvsem 

miši. Kot je še razložila Frelihova, 

se najpogosteje človek okuži z 

vdihavanjem prašnih delcev, v 

katerih so iztrebki okuženih miši, 

lahko pa tudi z rokami, onesnaže-

nimi s prahom, v katerem so bili 

mišji iztrebki, ter z okuženo hra-

no ali vodo. Dobro je vedeti še, 

da se okužba s človeka na človeka 

ne prenaša: »Tveganje za okužbo 

je zato največje pri ljudeh, ki pri 

svojem delu pogosto prihajajo v 

stik z majhnimi glodavci in nji-

hovimi iztrebki, bodisi poklicno 

(gozdni delavci, lovci, kmetje) 

ali priložnostno pri rekreaciji ali 

priložnostih opravilih. Pogosto 

pride do okužbe tudi pri čiščenju 

ali pospravljanju prostorov (kleti, 

podstrešja), ki so bili dolgo zaprti 

in nenaseljeni. Pomembno je, da 

preprečimo glodavcem dostop 

v objekte, kjer ljudje bivajo, da 

ustrezno skladiščimo živila, po-

spravljamo ostanke hrane in skr-

bimo za čistočo v kleteh, garažah 

in drugih 'priročnih' skladiščih,« 

še opozarja. 

Posebno skrb je treba nameni-

ti tudi pravilnemu odstranjevanju 

poginulih onesnaženih živil, po-

ginulih miši ter varnemu čiščenju 

onesnaženih predmetov in povr-

šin. Frelihova zaključi: »Prisotnost 

glodavcev v objektih zatiramo 

tudi tako, da po potrebi izvedemo 

deratizacijo ali nastavimo vabe, v 

katere se glodavci ujamejo. Tudi 

pri opravilih na vrtu, polju in 

drugih dejavnostih v naravi (ta-

borjenje, rekreacija) poskusimo s 

svojimi aktivnostmi zmanjšati ozi-

roma preprečiti izpostavljenost 

glodavcem ali njihovim izločkom. 

Na populacijo glodavcev v na-

ravnem okolju ne moremo učin-

kovito in varno vplivati, saj za to 

poskrbi narava sama.«

Monika Levanič

Vir: NIJZ

Incidenčne stopnje prijavljenih primerov mišje mrzlice po regijah Slovenije za obdobje od 1. januarja 
do 8. junija letos.

V UKC Maribor obravnavali 
20 primerov

V Univerzitetnem kliničnem centru Maribor trenutno zdravijo 
dva bolnika, zbolela za mišjo mrzlico. »V UKC Maribor smo letos 
obravnavali blizu 20 primerov, številka se spreminja (raste) in bo do 
konca sezone najbrž še bistveno višja. Trenutno imamo dva bolnika. 
Lansko leto smo obravnavali manj kot deset primerov, nekaj let nazaj 
pa smo imeli tudi večjo epidemijo,« je sporočil predstavnik za odnose 
z javnostmi Samo Turk, ki še svetuje: »Ne lovite in ne pobirajte z 
golimi rokami miši. Pri pospravljanju kleti, lop, skladišč, ki so bila 
dolgo prazna in je velika verjetnost, da so v njih prezimovale miši, si 
nadenite masko, ker pride do okužbe z vdihavanjem virusov. Sadje je 
treba oprati (v skladiščih lahko po njem plezajo miši).« 

In kako poteka zdravljenje? »Specifičnega zdravljenja ni, samo 
simptomatsko, kar pomeni zbijanje vročine, glavobola, nadzor 
in spremljanje vnosa in izločanja tekočin. Ker je glavni problem 
odpoved ledvic, je včasih potrebna nekaj dni dializa, dokler se 
ledvice ne popravijo,« je še pojasnil Turk.

Foto: ML

Vir: NIJZ

Podatki za 2017 od 1. januarja do 8. junija

Slovenija, Maribor � Število obolelih preseglo desetletno povprečje

Že 40 primerov okužb z mišjo 
mrzlico, največ v mariborski regiji 
Slovenijo je zajela mišja mrzlica. Do prejšnjega tedna je Nacionalni inštitut za javno zdravje (NIJZ) zabeležil okoli 40 bolnikov z znaki 
omenjene okužbe, od tega kar trinajst v mariborski zdravstveni regiji.
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